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BODO KORDE BOLIŠE OP ORICINALA?
(Mef) Kulturna ministrica in ljubljanska županja sta si z 
zanimanjem ogledovali umetniške ateljeje v Ljubljanski in 
koprski ulici, ter glasno ugotavljali, kako bo treba kaj 
podobnega narediti tudi v drugih slovenskih mestih, katerih 
stara jedra vse bolj prazno samevajo.
Dekleti seveda nista vedeli tistega, kar je vedela izolska 
županja in njeni spremljevalci, namreč to, da tudi izolski 
projekt v resnici ni dosegel tistega za kar je bil pravzaprav 
razglašen. Umetniški ateljeji za en tolar so bili namreč ena 
od pomembnih akcij za oživljanje starega mesta. S svojo 
atraktivnostjo naj bi v mesto privabili obiskovalce, te pa naj 
bi skušali s svojo ponudbo pridobiti tudi tukajšnji trgovci. 
Projekt je bil medijsko zelo odmeven, Izolo je potisnil na 
prve strani časopisov in več kot leto dni se je zdelo, da bo 
mesto zares zaživelo. Toda, prišla je prva, nato druga zima 
in vse več ateljejev se je spreminjalo v poletne vikendice 
umetnikov iz notranjosti Slovenije. Od skoraj dvajsetih je 
bilo letošnio zimo odprtih vsega šest ali sedem ateljejev, to 

pa je seveda premalo, da bi 
zaradi njih obiskovalci 
prihajali na sprehod po 
našem mestu.

Dekleti seveda nista vedeli, da je bilo treba nekatere 
najemnike dobesedno poklicati, naj v soboto dopoldne 
vendarle pridejo in odprejo svoj atelje, da si ga bodo gostje 
lahko ogledali. Pa nekaterih vseeno ni bilo, ker je bilo 
verjetno preveč mraz in ker se niti ne splača, saj takšne 
delegacije običajno nič ne kupujejo. Takšno obnašanje 
seveda najbolj škoduje tistim metnikom, ki delijo usodo 
trgovcev starega mesta, saj morajo poslušati pripombe o 
tem, kako trgovci niso v enakopravnem položaju, ker 
morajo pač plačevati polno najemnino za poslovne prostore. 
In prav ti umetniki že nekaj časa čakajo na pravilnik, ki bi 
jim odmeril realne najemnine za ateljeje a ga ne dočakajo. 
Menda je še vedno v pripravi in v njem naj bi zapisali tudi 
možnost dirigiranih najemnin; nižje za manj donosne 
panoge in za manj atraktivne lokacije.
Gostji sta bili v soboto zadovoljni, domačini pa malo manj. 
Za marsikoga so bili to namreč to edini obiskovalci tistega 
hladnega sobotnega dne.
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MARGERITA BREZ SIRA
Življenje je kot veselica, 

če ga spremlja prava pica. 
Ravno prav lepo pečena, 

z vsem potrebnim obložena. 
Pa postrežena prijazno, 
da zapolni vrečo prazno. 
Naj bo mala al' velika, 
vsaka te lahko zamika.
So za stare in za mlade, 
ene pa so za nagrade. 
Kot pove naš picopek: 

Gušt skrbi za dober tek.

IZOLA, tel.: 616 80 00
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Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8 -12,15 -18, sobota: 8 -12 
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PTT's NOT DEAD
V tej rubriki objavljamo pisma z odgovori, mnenji in razmišljanji bralcev tega 
časopisa pa tudi tistih, ki so v časopisu slučajno omenjeni in se jim zdi vredno 
ali potrebno odgovarjati na tukaj izrečena in zapisana mnenja drugih. Seveda 
v uredništvu pazimo, da objavljamo le tista pisma, ki so v skladu z zakonom o 
medijih ter niso žaljiva ali bi lahko drugače prizadela kogarkoli. Pri odločanju 
o objavi se uredništvo odloča v skladu z lastno uredniško politiko in v tradiciji 
sodobne demokracije in obveščanja.

MUHI
Iskren pozdrav novemu klubu Horizont in njegovim akterjem, ki 
trenutno delujejo v prostorih bivšega bifeja Pod Belvederjem. Upam, da 
se vam ne bo potrebno braniti pred mandračevimi novinarji, kot smo se 
morali mi še pred svojo ustanovitvijo, leta 1996.
Lahko bi tudi vas obsodili, da ste samo še ena gostilna več v Izoli in da 
bi bilo bolj potrebno ustanoviti mladinski klub, če je zdaj Horizont npr., 
Mladinski Ustvaijalni Horizont Izola-MUHI. Pred leti je Mef predlagal 
Mladinski Ustvarjalni Klub Izola- MUKI in bil je MUKI. Upam, da ne 
bo predlagal letos MUHI, ker bi bil tudi MUHI obsojen na propad, tako 
kot pred leti MUKI.
Ne pustite se zaj...., tako kot smo se pred leti mi pustili in se še vedno. 
Saj upoštevamo celo hišnikove pripombe kot so, da ta velikost zvočnika 
ne spada v "učilnico", katera je že pred štirimi leti postala prireditveni 
prostor in on tega do letos še opazil ni, da je na hodniku ostala ena 
pikica laka, daje miza ...itd.
Ne pustite se in vztrajajte,

Mojca Ferie Brezavšček 
Mladinski Izolski center (MI-KLUB)

UNIČEVALEC MLADIH AKTIVISTOV
Predvidevam, da pismo ni bilo namenjeno meni, zelo možno pa je, da je 
tudi bilo. Kakorkoli že, zelo zanimivo je prebirati, kako nekdo piše pismo 
nekemu uredništvu in v tem pismu opozarja neke druge ljudi, naj se 
varujejo tega uredništva. Če bi bili nameni avtorice res dobri bi verjetno 
odšla do tistih, ki se jim navidezno obrača in jim v oči povedala to, kar jim 
govori zdaj s pomočjo časopisa. Ampak očitno naši dragi svetnici to bolj 
odgovarja, saj še vsi pomnimo, česa vse je obtožila istega urednika 
Mandrača v nekem svojem glasilu, ki je nehalo izhajati takoj ko je bilo 
jasno, da je z njim veliko dela pa malo denarja. Prav tako se spomnimo 
časopisnega nastopa iste avtorice v Mladini iz časov državozborskih 
volitev pred dobrima dvema letoma, ko je izolsko občino in županjo 
osebno popljuvala vsevprek. Res pa je, da nam je prejšnji teden vsem 
skupaj dala zanimivo informacijo, ki bo gotovo koristila tudi izolskim 
ribičem, ki so pravkar izgubili delo: Če želite službo je dovolj, da greste k 
izolski županji in poskrbela bo za vas. Primer Mojce je dokaz da finta pali.

Mef

6. redna seja Občinskega sveta

ZA MANZIOLIJA 
IN BOŽIČEVO KMETIJO
Četrtkova seja občinskega sveta bo gotovo zanimiva, saj je na dnevnem 
redu kar nekaj zanimivih obravnav, med katerimi bo gotovo največje 
pozornosti deležna tista o spremembi oziroma rebalansu komaj 
sprejetega občinskega proračuna, ki bo občino olajšal za 11 milijonov 
tolarjev od prodaje stavbnih zemljišč v Jagodju in dolgoročno 
zadolžitvijo za 85 milijonov tolarjevter zmanjšanjem denarja na računu 
proračuna za 93 milijonov. Denar bodo namenili obnavljanju 
Manziolijeve palače, saj država letos za to ni namenila denarja, nakupu 
zaščitene kmetije Božič in adaptaciji poslovnega prostora na Trgu 
republike 4, kjer je najemnik dobil koncesijo za opravljanje igralniške 
dejavnosti, takšen objekt pa seveda mora biti opremljen v skladu s 
standardi za to dejavnost.
Občinski svetniki bodo obravnavali tudi poročila o delu koncesionarja 
Stavbenik servisne storitve in koncesionarja za dimnikarske storitve, 
sprejemali bodo poslovni načrt JP Komunala in v prvi obravnavi imeli 
odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave.

CENE KOMUNALNIH PRIVEZOV
Občinski svetniki bodo sprejemali tudi cenik vseh storitev, kijih opravlja 
JP Komunala, za pokušino pa objavljamo predlog cenika za priveze v
komunalni luki.

i. KOMUNALNI PRIVEZI 1.4.2003
i.i. LETNA PRISTOJBINA

Dolžina plovila 
do 4 m 17.000,00
4 - 5 m 20.000,00
5 - 6 m 24.000,00
6 - 7 m 30.000,00
7 - 8 m 45.000,00
8 - 9 m 55.000,00
9-10 m 65.000,00
10-11 m 80.000,00
11 - 12 m 90.000,00
12- 13m 100.000,00
nad 13 m za vsak m 10.000,00

1.2. BRODARJI 
do 8 m 21.000,00
8 -16 m 43.000,00
nad 16 m za vsak m 16.000,00

Predlog cen je usklajen z rastjo inflacije v obdobju od oktobra 1999 do februarja 2003.

Nataša Černič Šuligoj, dr.med.: 
"Srce je čudežna neutrudna črpalka. 

Na dan stotisočkrat utripne. 
Vsak utrip pomeni nadaljevanje življenja."

PRISPEVAJMO ZA NAKUP 
ULTRAZVOKA ZA SRCE ZA 

SPLOŠNO BOLNIŠNICO IZOLA

itaLolgo i^*a!sre
m
Odbor za nakup 

nujno mod te Inska oproa>o 
za Spirino bolnišnico Izola TRR: 01100-6030277118

MANIFESTACIJA ZA MIR
Po svetu so v teku intenzivne, organizirane 
priprave na najbolj množične demonstracije za 
mir do sedaj, ki bodo v soboto, 12. aprila. 
Demonstracije bodo potekale tudi v Sloveniji.
V Kopru bo javni shod za mir potekal na ploščadi 
mandrača pred Luško kapitanijo, kjer se bomo 
začeli zbirati ob 16. uri. Ob 17h bomo druženje 
nadaljevali s programom, na katerem bodo poleg 
govornikov, med katerimi so se že napovedali 
Franco Juri,... nastopili tudi glasbeniki.
Na koncu srečanja bomo v morje spustili 
papirante ladje s sporočilom za mir, ki jih bomo 
skupaj izdelali ta dan.
Verjamemo, da je mir in varnejši svet, osnovan 
na socialni, ekonomski in politični pravičnosti, 
mogoče doseči samo s krepitvijo svetovnega 
ljudskega gibanja, ki je vse glasnejše in 
številčnejše. To gibanje moramo tudi s svojim 
prispevkom okrepiti do te mere, da bo preseglo 
kritično maso in povzročilo neustavljiv plaz 
sprememb.
Društvo prijateljev zmernega napredka, Duhovna 
univerza in Združenje - Associazione Mediterran.
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Agonija morskega ribištva

BARKE SO PRODANE, RIBIČI NA ZAVODU
Čeprav so mnogi takšno vest pričakovali pa je vendarle kot strela z 
jasnega udarila v izolski vsakdanjik. Vest so najprej sporočili ribiči, 
nato pa jo je potrdil tudi direktor Ribe, Loredano Glavič. Zaradi 
nemogočih pogojev poslovanja, vse večje zadolženosti in popolne 
ignorance slovenske države in kmetijskega ministrstva je podjetje 
Riba prodalo predzadni par ribiških ladij, ki jih poznamo kot 
Delamaris 1 in Delamaris 2. Barki je kupilo zasebno ribiško 
podjetje s Krka na Hrvaškem, na cesti pa bo ostalo med 15 in 20 
ribičev. Številka ni dokončna, saj bodo nekateri dobili delo na 
preostalih, zadnjih slovenskih ribiških barkah, Riba 1 in Riba 2, 
večina pa bo dobila odpravnino in končala na Zavodu za 
zaposlovanje.
Podjetje Riba že tretje leto posluje z izgubo, pomagali so si s krediti, 
pomagal jim je Delamaris, toda zdaj je bilo vseh teh bremen vendarle 
preveč, še posebej zato, ker država ni pokazala prav nobenega 
zanimanja za položaj slovenskega morskega ribištva. Po besedah 
direktorja Ribe so bili februarja meseca spet pri kmetijskem ministru 
in predlagali, naj vendarle zaščiti slovenske morske ribiče, vsaj tako, 
kot Hrvaška ščiti svoje. Ribiči na hrvaškem namreč dobijo, od države 
nekaj več kot 20 tolarjev po konzervi sardel, slovenski ribiči pa ne 
dobijo ničesar, razen predelovalne industrije, v primeru da to konzervo 
izvozi.
NAMESTO POMOČI SVOJIM POMOČ SOSEDOM
Dejansko slovenski ribiči s svojim deležem v višini 27 odstotkov od 
vrednosti vsake konzerve enostavno ne morejo preživeti. Namesto 
pomoči domačim ribičem so se na ministrstvu raje odločili za dodaten 
uvoz ribjih konzerv s Hrvaške in sicer je ministrstvo odobrilo 
dodatnih 150 ton konzerv, ki ne bodo uvozno obremnejene s čimer se 
bo skupni brezcarinski uvoz povečal na 650 ton ribjih konzerv s trga 
države, ki niti Sloveniji, niti slovenski ribiški industriji ni ravno prijazna 
soseda.
To seveda dokazuje odločitev slovenskega kmetijskega ministrstva, da 
bo popolnoma obrnilo hrbet slovenskim morskim ribičem, za razliko od 
prašičjereje, kjer so s hitrim ukrepanjem znali zaščititi slovenske rejce 
prašičev pred uvozom iz sosednje Madžarske. Pa bi bilo potrebnega 
prav malo denarja za celoten projekt reševanja slovenskega morskega 
ribištva. V primerjavi s 34 milijardami, kolikor je namenjeno 
slovenskemu kmetijstvu, se zdi 50 milijonov za reševanje slovenskega 
ribištva, komaj omembe vredna številka. Toda tega denaija ni, ni niti 
pripravljenosti za pomoč in 
vodstvu podjetja ni 
preostalo nič drugega, kot 
da se odloči za ta skrajni 
korak. V Ribi upajo, da 
bodo s prodajo obeh bark 
zaslužili toliko, da bodo 
lahko vrnili večji del 
kreditov in ribičem 
izplačali odpravnine, ki pa 
seveda ne bodo prav velike.

HUDIČ IMA DOSTI MLADIH
Treba je namreč vedeti, da so slovenski ribiči zadnje mesece prejemali 
minimalne plače, saj so jih spremljale številne težave za katere sami 
niso bili prav nič krivi. Najprej se je zapletalo z ribiško zakonodajo, 
mejo in ribolovnim območjem, potem so imeli okvare na ladjah, 
končno je stisnil hud mraz, zadnje dni pa še burja, ki se nikakor noče 
poleči. In če k temu dodamo še nedavni dogodek, ko so hrvaški 
policisti zajeli obe ladji (Riba 1 in Riba 2) in je sodnica za prekrške v 
Pulju podjetju Riba prisodila megalomansko kazen, potem je na dlani, 
da v podjetju niso več videli izhoda iz tega labirinta.
Ribiči z omenjenih ladij včeraj niso bili razpoloženi za dajanje 
izjav, saj jih je vest o prodaji ladij vendarle presenetila, čeprav so 
tudi sami vedeli, da ima podjetje velike finančne težave Vsi so še 
razmeroma mladi, tako da na upokojitev ne morejo računati, delo jih bo 
ohranila le peščica, zdaj pa upajo le to, da se bo zanje dovolj dobro 
potegnil sindikat in bodo dobili vsaj takšne odpravnine, da bodo lahko 
poravnali dolgove, ki so se jim v zadnjih mesecih nabirali. To pa seveda 
ni vse, saj podobna usoda čaka tudi nekaj delavcev Delamarisa 
Podjetji sta s svojo dejavnostjo namreč ozko povezani in če ni ribičev, 
ki bi lovili, potem tudi ni potrebe po delavcih, ki bi to ribo predelovali. 
(Mef)

RIBIČI, EDINI BORCI ZA MEJO
V množici različnih izjav smo zabeležili tudi to: Slovenska država bi 
lahko že pred desetletjem rešila problem meje s Hrvaško. Enostavno bi 
uničila slovenske morske ribiče in bi tako izgubila edine svoje mejaše, 
tiste, ki se vseskozi borijo za to našo mejo, saj se pravzaprav borijo za 
svojo njivo.

SPOMINI NA LEPŠE ČASE
Primerjave med podatki o slovenskem morskem ribištvu pred časom 
in danes so skoraj nemogoče. Še sredi 80-tih let so ribiči izolske Ribe 
v enem letu nalovili več kot 6.000 ton rib, v začetku devetdesetih so 
jih nalovili okrog 4.500 ton, zadnji dve leti pa vsega okoli 1.200 ton. 
Pa še podatek o številu ribičev. V začetku osemdesetih let jih je bilo 
okoli 250, leta 1991 še okoli 90, zdaj pa jih bo ostalo morda 18.
Ti podatki povedo dovolj.
Slovensko morsko ribištvo je padlo skupaj z Bagdadom.
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Kaj muči izolske gostince v

RIBIŠKA OSMICA, DRUŠTVA, NAJEMNINE
V sejni dvorani izolskega občinskega sveta so se v torek, 8. aprila zbrali 
člani sekcije gostincev pri območni obrtni zbornici in se s predstavniki 
občine Izola in inšpekcijskih služb pogovarjali o nekaterih 
nepravilnostih in težavah s katerimi se srečujejo zadnje čase.
Udeležba je bila presentljivo dobra, sestanek pa dejansko nadaljevanje 
prejšnjega na katerem so govorili o podobnih stvareh a zaradi odsotnosti 
odgovornih niso dobili ustreznih odgovorov. Kot je v uvodu povedal Danilo 
Godina, ki predseduje sekciji gostincev, želijo opozoriti na nekatere 
nepravilnosti in nedoslednosti, kot je naprimer delovanje takoimenovane 
ribiške osmice, delovanje različnih društev, ki so v bistvu gostinski lokali in 
komunalne takse, ki so letos višje za približno 8 odstotkov. Žal je razprava 
velikokrat zdrsnila na raven medsebojnega obtoževanja, kar je dejansko 
onemogočilo pogovor o skupnih naporih za dvig ravni gostinske ponudbe v 
našem mestu. Izvedeli pa smo tudi nekaj več o gradnji na Trgu republike in o 
predvideni gradnji javnih stranišč v Izoli.

RIBIŠKA OSMICA NI OSMICA
Razprava o začasnem gostinskem objektu, ki nosi delovno in tudi javno ime 
Ribiška osmica je bila še posebej glasna in včasih skoraj nekontrolirana. V 
uvodu je inšpektorica za zdravje, Saša Habjan povedala, da na inšpekciji 
niso izdali nobenega dovoljenja za obratovanje tega lokala na delovnem 
pomolu ob mandraču, saj je dovoljenje za začasno obratovanje izdala 
upravna enota Izola. Zdaj so objekt tudi sami pregledali in odkrili vrsto 
pomanjkljivosti, ki jih morajo upravljalci, Ribiška zadruga, odpraviti pred 
začetkom ponovnega obratovanja. Kot je povedala gre za gostinski lokal s 
statusom obratovalnice. Veterinarska inšpektorica pa je dodala, da za osmice 
oni dajejo soglasje, za ribiško osmico pa ga niso dali.
Ob tem je Danilo Godina omenil primer, ko je inšpekcija njihov lokal 
kaznovala zaradi istočasne priprave rib in mesa, medtem pa so v bližnji 
"osmici" bili pogoji tega dela bistveno slabši. Po njegovem mnenju sama 
"osmica" ni problematična, saj se konkurence ne bojijo, problem pa je, če 
kvaliteta ponudbe in postrežbeter cene niso na primerni ravni, saj to meče 
slabo luč na vse izolske gostince. Poseben problem pa so seveda sanitarije, saj 
gostje niso navdušeni nad uporabo plastičnih sanitarij in zato uporabljajo tiste 
v bližnjih lokalih.
Županja Breda Pečan je opozorila, da ne gre za klasično osmico ampak za 
lokal, ki nosi takšno ime. Hkrati je povedala, da je vsa dovoljenja za njeno 
obratovanje izdala Upravna enota in občina z lokalom pravzaprav ni imela 
nobenih posebnih pristojnosti. Dodala pa je tudi, da je ta lokal prispeval k 
boljši ponudbi mesta in da je bil lani deležen izjemne pozornosti 
obiskovalcev Izole.

RIBIŠKI PRAZNIK MOTI GOSTINCE?
Pravzaprav je šlo v glavnem za pripombe Egidia Krajcarja iz gostilne Istra 
- Istria, ki je ostro kritiziral lanskoletno izvedbo Ribiškega praznika, nko 
so mu neposredno pred lokal postavili glasbo za mlade, tako da dejansko ni 
imel niti svojih standardnih gostov. Po njegovem mnenju je treba praznik 
programsko pripraviti tako, da ne škoduje nikomur ampak vsem le prinaša. 
Vojko Vojvoda in Nevenka Gregorčič iz Centra za kulturo, šport in 
prireditve sta povedala, da je bila lani morda narejena kakšna napaka 
vzvezi z ‘ ‘vzvezi z lokacijo posameznih programov, toda šlo je le za prehodno 
obdobje k pripravi drugačnega praznika, ki bi imel bistveno več 
etnografskih značilnosti kot doslej. Ob tem je bilo slišati pripombe na 
račun nekaterih gostincev, ki sploh ne želijo sodelovati z organizatorji 
praznika, kar je gotovo posledica tega, da obstoječi gostinci nimajo 
dodatnega osebja in niti dovolj prostora za dodatno ponudbo ob prazniku, 
zato jim sam praznik ne prinaša nič dodatnega zaslužka, razen da imajo 
polne svoje sanitarije obiskovalcev praznika. _______________________

Na to mnenje je reagiral Egidio Krajcar, kije vprašal, čigav interes je bil, da 
seta lokal sploh odpre, saj je bilo zaradi njega posredno ogroženih 40 družin 
gostincev, ki imajo lokale v tem delu mesta. Poleg tega v tem lokalu, ki naj bi 
bil priložnost za izboljšanje standarda izolskih ribičev, po njegovem mnenju, 
niso prodali niti kilograma rib, ki so jih v tem obdobju nalovili izolski ribiči 
ampak so ribe kupovali od drugih ribičev. In tudi vtem primeru morajo imeti 
klasični gostinci vse dokumente o tem, kje so kupili kakšno blago, medtem 
ko naj bi upravljalci osmice to počeli brez takšne dokumentacije. Dodal je še, 
da so v vseh turističnih agencijah opozarjali turiste na ribiško osmico, kjer je 
zaposlen en sam človek in skupina pogodbenih delavcev, medtem ko se vsi 
tradicionalni gostinci borijo za svoj obstoj. Vprašal je še, ali do začetka 
obratovanja "ribiške osmice" v Izoli ni bilo nobenega lokala, ki bi nudil 
kvalitetno ribo a tudi poceni sardele. Slednjih zdaj skoraj ne prodajo več, 
čeprav so jih ponujali po isti ali celo nižji ceni kot omenjeni lokal in z 
bistveno kvalitetnejšo postrežbo.
Županja Breda Pečan je ponovila, da ocenjujejo lokal kot pomemben del 
ponudbe mesta, zato bodo nekaj podobnega verjetno oddali tudi na Rtu 
Korbat, seveda ob spoštovanju vseh zahtev inšpekcijskih služb.
Jože Černelič, ki je na občini Izola zadolžen za gospodarstvo, je skušal 
dopovedati, da problem ni število gostinskih lokalov pač pa njihova kvaliteta. 
Tukaj pa so težave, saj nimamo več komisije, ki je nekdaj ocenjevala 
gostinske lokale in tako tudi ne vemo koga turistom priporočati in koga ne.
To je znova razjezilo Egidia Krajcarja, kije pripomnil, da ribiška osmica pač 
ni bila lokal, ki bi lahko reprezentativno zastopal izolsko ponudbo ribjih jedi. 
Ob tem pa je omenil še to, da od njenega odprtja naprej v Hotelu Delfin ne 
prodajo niti približno toliko sardel, kot so jih prodali pred tem, čeprav so 
nedvomno bolje pripravljene. Izola pač skuša dobiti družinske turiste in ti si 
lahko privoščijo takoimenovano poceni ribjo večerjo ali kosilo, kar seveda 
bistveno zmanjšuje prodajo kvalitetnih a dražjih ribjih jedi.
Inšpektorica za zdravje, Saša Habjan je ob tem povedala, da je letos začel 
veljati pravilnik o higieni živil, ki je zelo natančen in bo seveda veljal za vse 
gostinske lokale in tako tudi za takšne, začasnega značaja. Veterinarska 
inšpektorica pa je dodala, da bodo morala vsa živila živalskega porekla, 
kamor sodijo tudi ribe in morski sadeži, imeti dokazila o tem, od kod 
prihajajo in da so bila predhodno pregledana. Razen za ribe in školjke to velja 
tudi za meso, jajca in sire manjših proizvajalcev. Pred in med sezono bodo te 
stvari še posebej nadzorovali.
Končalo se je z ugotovitvijo, da lokal z imenom Ribiška osmica pač obstaja, 
seveda pa bo moral pred začetkom ponovnega obratovanja izpolniti celo vrsto 
zahtev inšpekcijskih služb, med katerimi je tudi ustrezna ureditev sanitarij.

VERIGA JAVNIH STRANISC
Županja Breda Pečan je stem v zvezi povedala, da bodo čez slaba dva meseca 
v stavbi na Velikem trgu (tam kjer je bil donedavnega dimnikar - Inox) odprli 
prvo javno stranišče v Izoli. Kljub temu, da so nekateri temu nasprotovali 
(mišljeno je bilo verjetno uredništvo Mandrača) dogovori z etažnimi lastniki 
dobro napredujejo, čeprav ti na ■*=*•=**'■
začetku niso pristajali na takšno I | »'''SMS
namembnost prostora v njihovem Ir Tk l V*
pritličju. Javno stranišče ob 
Sončnem nabrežju naj bi ustrezalo 
visokim kriterijem, imelo bi 
zaposlenega delavca, glede 
delovnega časa pa še nimajo 
dogovora. Razmišljajo tudi o tem, 
da bi ob glavni sprehajalni poti od 
Simonovega zaliva do Svetilnika 
uredili niz javnih sanitarij, kasneje 
pa bi jih uredili morda tudi v 
Livadah in v drugih delih mesta.
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Kaj muči izolske gostince v v ^

... JAVNA STRANIŠČA, NAJBOLJŠI V IZOLI
GOSTINSKA DRUŠTVA IN DERIFE
Pojav je seveda star a je zadnje čase v Sloveniji in tudi pri nas še posebej v 
razmahu. Številna društva so si vrsto let z gostinsko ponudbo pomagala pri 
pridobivanju sredstev za svoje delovanje in v tem obdobju so razvila 
pravila igre do te mere, da so primerna tudi za tiste, ki imajo formalno 
urejena a vsebinsko virtualna društva, zato pa kar konkretne gostinske 
lokale v njih. Tudi v Izoli je nekaj takšnih lokalov, od tega večina postreže 
le s pijačo, nekateri pa tudi s hrano.
Kot je povedala inšpektorica za zdravje Saša Habjan so skupaj z 
inšpektorjem za delo in policijo prejšnjo soboto zvečer pregledali nekaj 
nočnih lokalov in takšnih društvenih prostorov, vendar niso našli kakšnih 
posebnih kršitev. Društva imajo statute, obiskovalci članske izkaznice in 
tako so dejansko zaprtega tipa, čeprav je res, da morajo za obratovanje 
gostinskega dela izpolnjevati vse potrebne pogoje.
V razpravi je bilo slišati tudi pripombe na račun novoodprtih izolskih 
"derif, ki so sicer del naše tradicije, vendar zdaj dobivajo povsem novo 
podobo, seveda pa poslujejo tudi povsem nelegalno. Nekoč so izolski 
vinogradniki v svojih kleteh poceni prodajali lastni pridelek, vendar pod 
nadzorom fmancarjev, ki so jim določili koliko davka bodo plačali državi, 
danes pa ta dejavnost poteka povsem mimo davkarije, poleg tega pa ne 
prodajajo le vina ampak zadnje čase kar vse, kar se dobi v legalnih 
gostilnah, od piva do whiskeya.
Inšpektorice so povedale, da so s temi pojavi seznanjene, vendar morajo za 
intervencijo dobiti jasna obvestila kje in kdo to dejavnost opravlja. Seveda 
pa bo posebej pomembna intervencija davčne inšpekcije, ki takšno 
obnašanje pač nadzoruje in preganja.

ASTRA POSEGLA V REMI
Ob tej razpravi smo slišali tudi pripoved užaljenih in razočaranih najemnic 
in zaposlenih v gostinskem lokalu Remibar (ob pošti), ki je že nekaj časa 
zaprt zaradi obnavljanja celotnega pritličja. Najemnice je posebej 
prizadelo dejstvo, da so izvajalci del brez njihove vednosti vstopili v 
njihovo skladišče, preselili njihovo blago in skladišče enostavne prezidali 
ter jim tako odvzeli garderobo, kar seveda pomeni tudi možnost 
kasnejšega obratovanja na tej lokaciji. Povedale so, da so prijavile kaznivo 
dejanje motenja posesti in da so razočarane nad odnosom županje in 
občinske oblasti do njihovega problema.

' NOVO N
BREZ NAPORA 

DO VITKEJŠE POSTAVE
Anticelulitne hlačke

Posebna troslojna sestava, naravni kavčuk in tip tkanja omogočajo 

lokalno zvišano temperaturo, povečan krvni pretok in mikro masažo.

V.

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12
UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Županja Breda Pečan je pojasnila, da gre za obnavljanje celotnega pritličja, 
kjer bo urejena igralnica za katero je najemnik Hampy intemational d.o.o. 
dobil koncesijsko dovoljenje, takšen lokal pa mora zagotoviti tudi 
gostinsko ponudbo, zato pač potrebujejo več prostora. Najemnicam Remi 
bara so ponudili, da se zaradi povišanih stroškov obnavljanja (namesto 
enega kar pet milijonov tolarjev) preselijo s svojo dejavnostjo v nekdanji 
Špik bar, kjer bi morda lahko dobile tudi dodatne prostore sedanje 
turistične agencije. Občina selitve ni pogojevala z odkupom opreme v 
novem prostoru, vendar se najemnice niso odločile za to varianto. Pravijo, 
da so si v 12 letih poslovanja pridobile svoj krog strank na tej lokaciji, niso 
pa prepričane, če bi v bivšem Špiku sploh zaslužile za plačo. Dvema 
zaposlenima se sedaj obeta Zavod za zaposlovanje.
Zdaj so dobile odločbo, da imajo lokal v najemu lahko še leto dni, potem 
pa morda niti predlagane zamenjave ne bo več. Občina namreč razmišlja o 
ureditvi podhoda s katerim bi povezali Trg republike in območje za pošto, 
kar pomeni, da bo lokal v vsakem primem moral iz teh prostorov.
Na končuje vsak ostal pri svojem, ostal pa je nekoliko neprijeten občutek, 
da vse možnosti dogovarjanja le niso bile izrabljene.

KOMUNALNE TAKSE ZA JAVNE POVRŠINE
Gostinci so pred dnevi prejeli obračun komunalnega prispevka za letošnje 
leto in ugotovili, da je opazno višji kot 
lani. Nekaterim se je zdel tudi za 15 
odstotkov višji, vendar so občinske 
strokovne službe sporočile, da gre za 8 
odstotno povišanje, kot posledico sklepa, 
ki ga je vzačetku tega leta sprejel izolski 
občinski svet.
Breda Pečan je pojasnila, da so najemnine 
in drugi prispevki najemnikov morda na 
prvi pogled res visoki, vendar so še vedno 
bistveno nižje od cen, ki veljajo na trgu.
Po njenih podatkih je najvišja najemnina 
za kvadratni meter gostinskega lokala 
1.300 tolarjev na mesec, medtem ko je 
treba za kvadratni meter poslovnega prostora v obrtni coni menda odšteti 
okrog 15 evrov. Denar, ki ga v občini zberemo z najemninami se v celoti 
vrača v obnavljanje in urejanje lokalov. Pravzdaj pa je v pripravi nov 
pravilnik s katerim bi nekoliko korigirali politiko oddajanja poslovnih 
prostorov v mestu. To posebej velja za tiste, ki se šele odločajo za odprtje 
obrti.Če bo šlo za obrt, ki ni poslovno donosna a je za mesto zannimiva in 
koristna ali pa če bo šlo za lokal v bolj odmaknjenem delu starega mesta bo 
najemnina prvo leto bistveno nižja ali je sploh ne bo, tako da najemnikov 
ne bi onemogočili že na samem začetku njihovega poslovanja.

NAJBOLJŠI IZ IZOLE
Jože Černelič je izkoristil nekoliko prijaznejše vzdušje, ki je medtem zavelo 
med sodelujočimi na sestanku in ponovno opozoril na skrb za dvig kvalitete 
izolske turistične ponudbe. Na kratko je predstavil projekt Najboljši iz Izole, 
ki naj bi zaenkrat združeval vinarje, oljkaije in Salladio, lepo pa bi bilo, če bi 
se vanj vključili tudi gostinci. Gre za blagovno znamko, ki bi jo lahko v 
sklopu turističnih promocij na različnih sejmih in tudi sicer tržili v Sloveniji 
in tudi v tujini. To seveda ne pomeni, da bi v akcijo lahko vključevali kar vse 
po vrsti, saj nekateri izolski gostinci vendarle ne zaslužijo takšnega naziva, 
zato bi bila ponovna ustanovitev komisije za ocenjevanje lokalov pri obrtni 
zbornici ali celo pri sekciji gostincev, več kot dobrodošla.________________
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Ob dnevu zdravja humanitarna

OB DNEVU ZDRAVJA ZA ULTRAZVOK
Na svetovni dan zdravja, v ponedeljek, T.aprila, se je začela nova 
humanitarna akcija zbiranja sredstev za nakup ultrazvoka za srce za 
Splošno Bolnišnico Izola. Akcijo je pripravil Odbor za nakup nujne 
medicinske opreme, potekala pa bo pod geslom »Naj srce dolgo igra !« 
S široko akcijo med občani in gospodarstvom si bo odbor prizadeval 
zbrati 33 milijonov tolarjev, kolikor jih je še potrebnih za nakup te 
aparature, ki sicer stane 40 milijonov tolarjev. Ker je odbor akcijo 
načrtoval že v lanskem letu, se je na računu že lani zbralo okrog 7 
milijonov tolarjev, saj je bolnišnica zadnje lanske donacije že namenila 
nakupu ultrazvoka.
Odbor, ki je bil ustanovljen leta 1996, je doslej izpeljal že dve takšni akciji, 
v katerih je bilo skupaj zbranih okrog 50 milijonov tolarjev. Preko 5000 
donatorjev je s sredstvi zbranimi v obeh akcijah omogočilo nakup 
mamografa, nato pa še otroškega ultrazvoka za srce.
»Že vrsto let s težavo nabavljamo novo opremo,« je povedal Tomaž 
Gantar, dr.med, direktor Splošne bolnišnice Izola. Pri sodobnem načinu 
zdravljenja pa brez dragih aparatur ne gre. Ker država vsega potrebnega 
denarja ne more zagotavljati, se številne bolnišnice srečujejo s tovrstnimi 
problemi. To velja tudi za tujino, kjer prav tako na podobne načine zbirajo 
sredstva za te namene, je pojasnil. Tudi v izolski bolnišnici je, tako kot 
drugod po Sloveniji, izrabljenost medicinske opreme 80 odstotna Lani 
so za nakup nove medicinske opreme porabili 125 milijonov tolarjev, 
prispevkov donatorjev pa je bilo za 47 milijonov tolarjev.

NAjPOGOSTEjŠE SO BOLEZNI SRCA
Bolezni sreca in ožilja so danes eden najpogostejših vzrokov smrti, tako da 
lahko govorimo o pravi epidemiji, je povedala Nataša Černič Šuligoj, 
dr.med., strokovna direktorica izolske bolnišnice in kardiologinja. V 
Sloveniji predstavljajo te bolezni vzrok za okoli 40 odstotkov smrti Na 
našem območju je sicer povprečje smrti zaradi tovrstnih obolenj nižje, 
kardiološki bolniki pa predstavljajo kar 42 odstotkov vseh 
hospitaliziranih bolnikov na internem oddelku.
Ultrazvok je danes osnovna preiskva za bolezni srca, obenem pa je to 
neškodljiva in neboleča preiskava. V bolnišnici si trenutno delijo en takšen 
aparat s pediatrijo, vendar to zadošča več, je povedala Černič Šuligojeva. 
Letno opravijo okrog 2000 preiskav srca, njihovo število pa vsako leto 
povečuje za okrog 5 odstotkov.
Kot je dejala predsednica odbora Barbara Verdnik, so se člani odbora že 
ob začetku delovanja zavezali, da bodo delovali javno in transparentno, 
predvsem pa, da bodo skušali čimveč narediti s prostovoljnim delom.

Tako so vsi, ki so sodelovali pri pripravi 
akcije svoje delo opravili brezplačno, prav 
tako pa so donatorji tudi regionalni in 
lokalni mediji, ki so brezplačno odstopili 
medijski prostor. V letošnjem letu je 
odbor k sodelovanju že pismeno povabil 
gospodarske družbe, prva pa se je odzvala 
Intereuropa, ki je prispevala 3 milijone 
tolarjev.
Akcija bo potekala na območju Kopra, 

Izole, Pirana, Sežane, Ilirske Bistrice in Postojne Na poštah in bankah 
bodo v posebnih stojalih občanom na voljo položnice, s katerimi bodo lahko 
vplačali svoj prispevek. Pošta Slovenije, Banka Koper, NLB ter A banka 
so se že odpovedale proviziji za plačila. V Primorskih novicah bodo sproti 
objavljeni seznami donatorjev, javnost pa bodo tudi sproti obveščali o višini 
zbranih sredstev. Čeprav trajanja akcije niso omejili, pa odbor in 
bolnišnica upata, da bodo že konec letošnjega leta uspeli objaviti natečaj za 
dobavitelja ultrazvočnega aparata. (Karmen Bučar)

NOVE JAME V LIVADAH
Stanovalci blokov na ulici Istrskega odreda v Livadah, se morajo že 
nekaj tednov izogibati jamam v okolici svojih domovanj. Rižanski 
vodovod se je namreč lotil vzdrževalnih del na vodovodnem omrežju. 
Pred nekaj tedni so dela zastala, jame pa so ostale.
Razlog je v tem, daje izvajalec posegel tudi na cesto in pločnik, za kar pa ni 
imel ustreznih dovoljenj. Občinska inšpekcija je dela namreč ustavila, saj 
izvajalec ni imel dovoljenja za zaporo ceste, pa tudi dovoljenja za njen 
prekop ne. Kot smo izvedeli na občinskem Uradu za komunalni razvoj, je 
izvajalec ta dovoljenja zdaj 
pridobil in bi lahko z delom 
nadaljeval. Kljub temu pa se 
nič ne premakne. Tamkaj šni 
stanovalci pa ne morejo 
razumeti, zakaj je za nekaj 
deset metrov vodovoda toliko 
časa, besed in slabe volje tistih, 
ki se morajo na poti domov 
vsak dan izogibati takšnim 
pastem.
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Sanitetna hiša
INKONTINENČNI PROGRAM 

I PRSNE PROTEZE 
PROGRAM ZA DIABETIKE 

ORTOZE
KOMPRESIJASKE NOGAVICE 
PRIPOMOČKI ZA NEGO IN OSKRBO STOME 
PRIPOMOČKI ZATRAHEOSTOMO 
PRIPOMOČKI ZA NEGO IN OSKRBO PRELEŽANIN 
ORTOPEDSKA OBUTEV IN ORTOPEDSKI VLOŽKI 
TERAPEVDSKI PRIPOMOČKI 
PRIPOMOČKI ZA GIBANJE STOJO IN SEDENJE 
LASULJE
APARATI ZA OSEBNO UPORABO
OTROŠKI PROGRAM
ZELENA ZDRAVILA
PRILAGOJENA PREHRANA
MEDICINSKA KOZMETIKA ZA NEGO CELEGA TELESA

SANITFTNA HIŠA________ _
poslovalnica KOPER 
Župančičeva 30 
tel: 05/ 627 25 33 
fax: 05/ 527 25 33 
e-mail: farcom@siol.net 
www: farcom.si

URNIK
pon-pet NON STOP 8,00-19,00
sob 8,00-12,00

/<QPER, , r
i»! ir ur

TEHNIČNI PRIPOMOČKI ■ izdajamo vse pripomočke iz obveznega zavarovanja na NAROČILNICO za tehnične pripomočke v breme ZZZS.
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Hoteli Morje
v Portorožu

SO ODPRLI
tempelj dobrega počutja N O VI WAI TELAI

Največji center za tradicionalno tajsko masažo 
in naravno nego obraza in telesa v Evropi

Pričakuje vas osebje, sestavljeno iz 20 vrhunskih maserk in maserjev s Tajske in domačih strokovnjakov.

Izbirate lahko med 13 vrstami masaž, različnimi sprostitvenimi, lepotilnimi in shujševalnimi programi 
za ženske in moške, ekskluzivnimi programi za pare, nosečnice, managerje in še in še ...

V aprilu od ponedeljka do četrtka 20% pfOfTIOCijski pOpUSt

Programe dopolnjujejo meditacija, joga, tai ehi, telovadba in plavanje v bazenskem kompleksu 
z ogrevano morsko vodo (650 kvadratnih metrov vodne površine) s savno in solarijem.

Hoteli Morje, Obala 33, 6320 Portorož-Portorose

Info. in rezervacije: 05 692 70 70 05 692 00 00 • e-po5fo: waithai@hoteli-morje.si • www.hoteli-morje.si



Nogomet
2 SNL
MNK IZOLJkKRŠKO Posavje 5:0 (3:01
Strelci: 1:0 Dobrin (25), 2:0 Klariča 
(28), 3:0 Klariča (38), 4:0 Cerič (69),
5:0 Radovac (90)
MNK Izola: Milič 7, Zupančič 7,
Hadžič 7, Ružnič 7,5, Božič 7, Čavar 7,
Radovac 7, Nadal 7 (Cerič 7), Dobrin 8 
(Apollonio 7), Klariča 8 (Starčevič 
b.o.), Maletič 7
Izolani so dobro začeli in že v začetku 
tekme je bilo jasno, da sicer solidni 
gostje ne bodo imeli lahkega dne v 
Izoli. Po treh zadetkih v prvem polčasu 
so Izolani v drugem samo še 
nadzorovali tekmo, goste ustavljali že 
na njihovi polovici in dosegli še dva 
zadetka. S tremi novimi točkami so zdaj 
na šestem mestu in skrbi za obstanek 
menda ni več. Seveda pa tudi boj za 
najvišja mesta še ni čisto zapravljen.
V nedeljo bodo Izolani gostovali pri 
tretjeuvrščenem Grosuplju. To bo prava 
priložnost za realno oceno vrednosti te 
mlade ekipe.

3. SNL-zahod
KORTE Avtoplusfortorož-Piran 3:1
(1:0]
Strelci: 1:0 Mehič (27), 2:0 Gregorič 
(48 - 1 Im), 3:0 Luznar (69), 3:1 Ademi 

(86)
Korte Avtoplus: Sirotič, Begič, Jureš 
(Jankovič), Mehič, Mamilovič, Bauer,
Bogdanovič, BAšič, Čendak, Gregorič -----------------
(Banica), Luznar (àkiopeta)
Čeprav je na Maliji pihala hladna burja smo videli 
lepo nogometno predstavo v kateri so bili domači 
vseskozi boljši nasprotnik. Kot vse kaže jim 
spomladanski del prvenstva vedno bolje odgovarja, 
saj so se z nekaj dobrimi rezultati spet priključili v 
boj za napredovanje v drugoligaški rang 
tekmovanja. Za vodilnim Taborom namreč 
zaostajajo le še za točko.

NAMIZNI TENIS
Kukovec - Ačimovič državni prvakinji
V soboto in nedeljo je v telovadnici OŠ ivade potekalo 
12. državno prvenstvo za kadete in kadetinje 
posamezno in dvojice. Na prvenstvu je nastopilo 170 
tekmovalcev in tekmovalk iz cele Slovenije. Najbolj 
uspešne so bile tekmovalke Arrigonija v igri dvojic, 
kjer sta s prvim mestom prijetno presenetili Petra 
Kukovec in Alenka Ačimovič, na tretje mesto pa se je 
uvrstil par Kristin Fatorič / Nika Marušič. Pri kadetih je 
bil najboljši par Gregor Vukovič / Simon Frank z 
uvrstitvijo med 16 najboljših. V povsem 
enakovrednem dvoboju sta izgubila proti paru Kljajič / 
Golavšek iz Velenja.
V posameznem delu se je tudi tokrat najvišje uvrstila
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Petra Kukovec, ki je v polfinalu izgubila proti kasnejši 
zmagovalki Manci Fajmut iz Fužinarja. Med 16 
najboljših sta se uvrstili še Kristin Fatorič in Alenka 
Ačimovič. V finalni del med 32 najboljših pa se je 
uspelo uvrstiti še Niki Marušič. Pri kadetih pa so se 
med 32 najboljših uvrstili Simon Frank, Gregor 
Vukovič ter Matjaž Trbovc.
V mešanih dvojicah je Petra Kukovec v paru s 
Kljajičem iz Velenja zasedla drugo mesto, med 16 
najboljših pa sta se uvrstila še para Frank / Ačimovič 
ter Argenti / Fatorič. Za dobro igro je tu potrebno 
pohvaliti Luko Argentija, ki je v parih odigral mnogo 
boljše kot zna odigrati v posameznem delu.
Na prvenstvu so naši tekmovalci in tekmovalke 
odigrali veliko bolje in manj obremenjeno v parih ter 
mešanih parih, kot pa v posameznem delu, kjer jih 
nekoliko zmanjka v odločilnih trenutkih, da bi lahko 
posegli po kakšnem mestu višje.
Na koncu bi se zahvalili vsem staršem in donatoijem, 
ki so po svojih močeh prispevali k organizaciji 
prvenstva. Zelo težko pa je imelo vsekakor tudi 30 
sodnikov, ki so v dveh dneh odsodili skoraj 600 
dvobojev. Zahvala gre tudi izolski županji, ki je na 
koncu podelila priznanja najboljšim in tako dala pravo 
vrednost državnemu prvenstvu.

ROKOMET
1. A DRL-ženske
Žalec : Izola Bori KN0 33:19 (13:71
ŽALEC - Športna dvorana, gledalcev 100, 
sodnika Pangerc (Škofljica) in Veber 
(Ljubljana).
Izola: Gatej, Stubelj, Adamič 9, Hmjič, 
Čvorak 4, Mitruševska 1, Šmitran 4, 
Argenti, Poljak, Višnjevac, Škopelja, 
Čubrilo, Čič 1, Zejnič. Trener: Boris Čuk. 
Kljub razpoloženi Adamičevi tokrat 
Izolanke niso imele velikih možnosti proti 
vse boljši ekipi Žalca. Gostiteljice so 
popolnoma zaustavile krožno napadalko 
Argentijevo, Izolanke pa so ostale tudi brez 
strela s krila, saj se je na pokalni tekmi 
poškodovala Manuela Hmjič. (ta)

1/4 finale pokala Slovenije za 
rokometašice - povratna tekma 
LOKA KAVA JELOVICA : IZOLA BORI KM0 
20:24(15:101
V povratni tekmi četrtfinala pokala 
Slovenije za rokometašice so Izolanke v 
Škofji Loki uspele obraniti prednost šestih 
zadetkov iz prve tekme in se tako uvrstiti na 
finalni turnir. Tekmo so bolje začele 
domačinke ki so povedle z 9: 5 nakar so 
Izolanke pet minut pred koncem polčasa 
izenačile na 10:10. No do konca polčasa so 
domačinke že spet vodile z 15:10. V 
nadaljevanju so Izolanke zaigrale bolje in 
rezultat zopet izenačile na 19:19. Zadnjih 
deset minut so Škofjeločanke napele vse 
sile, da nadoknadijo zaostanek iz prve tekme 
in povedle za štiri gole za kaj več pa niso 
imele moči. Pri Izolankah sta se ob

__________  standardno dobri Manueli Hmjič izkazali
__________ Dražena Šmitran in vratarka Darja Škopelja.

Finalni turnir pokala Slovenije četverice 
najboljših ekip bo pred TV kamerami na sporedu 3. in 4. 
maja.
Izola Bori KMO: Gatej Sabina, Stubelj Anja, Adamič 
Petra 3(1), Hmjič Manuela 6, Čvorak Jelena 2, 
Mitruševska Neža, Šmitran Dražena 8 (3), Argenti Anja 4, 
Poljak Sanela, Višnjevec Katja 1, Škopelja Darja, Čubrilo 
Tanja, Čič Andreja, Zejnič Melisa

1.B DRL-moški
Sevnica : Istrabenz pl 32:27 (17:101
Izola: Sovdat, Cetin 3, M. Muha 5, B. Muha 1, Cah 2, 
Stepančič 1, Pucer 1, Vajukič, Čosič 1, Gregorič, Grlica, 
Radojkovič 1, Kleva 4, Čebular 8 
Izolani so v gosteh pri tretjeuvrščenem moštvu nastopili z zelo 
pomlajenim moštvom. Mladi igralci se v začetku nikakor niso 
našli, v drugem polčasu pa so zaporedoma dosegli 6 zadetkov, 
prejeli pa nobenega in tako so se domačim povsem približali. 
Zal jim je na koncu zmanjkalo moči in izkušeni Sevničani so 
vknjižili novo zmago. Trener Hrvatin pa je s pokazanim lahko 
zadovoljen in optimističen pred nadaljevanjem prvenstva.
V soboto bodo Izolani doma igrali zelo pomembno tekmo 
proti moštvu Gorišnice, kije njihova priložnost za obstanek v 
drugoligaškem prvenstvu. Izolani so namreč predzadnji, 
Gorišnica pa ima na lestvici le točko več. Navijači, pridite v 
soboto v rokometno dvorano in pomagajte mladim
rokometašem v boju za obstanek.

/ POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Izolske rokometne vode so vedno bolj kalne, 
močna burja, predvsem pa pet točk iz zadnjih treh 
kol lahko rešijo Izolane pred izpadom. V Sevnici, 
kjer so se iskale točke rešitve je spodletelo, bilo je 
nekaj priložnosti, vendar »nova« Izola ima še 
premalo izkušenj. Seveda so bili komentaiji o

novi zasedbi različni, od odobravanj pa do ostre 
kritike. Težko je razumeti, da naj bi v the odločilnih 
trenuthik mladi in neizkušeni igralci prinesli 
preobrat, po drugi strani pa trener skuša vso stvar 
premakniti korak naprej. Po veličastnem začetku 
spomladanskega dela (dve zaporedni zmagi), so 
problemi in poškodbe narekovali sestavo ekipe. 
Nihče ni pričakoval čudežev, toda realna moč, 
predvsem pa pridobljene izkušnje bi morale 
zadostovati za normalen potek prvenstva. Analize 
bodo sigurno pokazale kje se jc grešilo, morda 
prepozno. Ob vsem pa tudi to, da so v športu take 
stvari normalne. Za doseganje vrhunskih rezultatov 
je potrebno kar precej stvari, nekaterih trenutno ni, 
predvsem pa seje »spalo« na starih lovorikah. Volje 
in želje rokometaši in trener še vedno imajo, vendar 
o nas žal odločajo tudi drugi. Ob »normalnem« 
razpletu (kaj je normalen), se stvari iztečejo dobro,

vsak »čuden« rezultat nas bo potisnil k dnu. 
Obremenjevati, predvsem pa iskati izgovore pri 
drugih ni pošteno, razne sume je treba vzeti v zakup 
in z lastno voljo in željo stvari izpeljati kar 
najboljše. Včasih smo v takšnih trenutkih bili 
najboljši, enotni, tudi tukaj je sedaj vse drugačno. 
Izolske rokometašice so svoje probleme več ali 
manj rešile. Konec prvenstva bo tudi za njih 
olajšanje, tudi njim jc letošnje prvenstvo prikazlo 
vse »skrivnosti«, katere spremljajo naša športna 
dogajanja. Morda, seje pri njih pričakovalo kakšno 
višjo stopničko, toda tudi doseženi rezultati imajo 
svojo težo. Pogoji, predvsem finančni, so tisti, 
kateri najbolj izstopajo. Škoda, včasih smo tudi z 
minimalnim dosegali maksimum.

www.goldenindex.com
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Rokomet-Starejši dečki
RO ISTRABENZ PLINI IZOLA:RK PIVKA PERUTNINARSTVO HRPELJE 41:24
To je bila že ó.zaporedna zmaga naših rokometašev, ki so se tako še utrdili na 
drugem mestu lestvice ter z njo napovedali dobro igro v Škofji loki prihodnji teden. 
Vrnimo se k tekmi.
Izolani so začeli zelo dobro in kmalu vodili že 7:2. Nato je gostujoči trener vzel 
minuto odmora, ki je Hrpeljcem zelo koristila in slednji so se v igro vrnili pri 
rezultatu 12:10 za Izolo. A so naši vzdržali slabe minute in ob polčasu je bilo že 
16:11. v drugem polčasu sta obe obrambi, še posebej gostujoča povsem popustili in 
38 golov v 25 minutah je le dokaz za to. Pri naših je potrebno pohvaliti Jurmana, 
sicer pa je ekipa zelo homogena in samo upamo lahko, da bo tako tudi v prihodnje. 
Za Izolo os igrali: Igor Čuk, Marko Cvetkovič, Rok Jurman 8, Amel Redžič 4, Matej 
Srabotič 5, Uroš Srabotič 7, Matej Kleva 1, Matjaž Piantoni-Žeger, Matic Čebulj 6, 
Rok Gomezelj 8, Jan Radojkovič 1, Andrea Radolovič 1, Miran Kaligarič, Jasmin 
Dedič

ROKOMET - ŽENSKE, mlajše kategorije
Kadetinje
KRIM ETA K0TEX : ŽRK IZOLA BORI KMO 32:27 (17:151
Kadetinje so tokrat gostovale v Ljubljani pri ekipi Krima in izgubile z 32 : 27. 
Igralkam se je poznala utrujenost petkove tekme, saj so članice igrale prvenstveno 
tekmo proti Jelovici. Res pa je, da tekma v Ljubljani ni o ničemer odločala, saj so se 
Izolanke že uvrstile v polfinale državnega prvenstva. Kljub porazu pa lahko 
pohvalimo vratarko Gatej Sabino, ki se po 3 letih zaradi poškodbe vrača na igrišče, 
Benulič Leo ter standardno dobro Manuelo Hmjič.
Za Izolo so igrale: Gatej, Poljak S. 1, Šimer 2, Benulič 6, Mitruševska 3, Hmjič 8, 
Karajkovič, Kaltak 6, Barič 1, Čulina, Frank.

Starejše deklice
BURJA : ŽRK IZOLA BORI KM011:31 (5:141
Izolanke so tudi v zadnji tekmi področnega tekmovanja pokazale, da na Primorskem 
nimajo enakovrednega nasprotnika in tokrat odpravile ekipo iz Škofij zli : 31. Že v 
15. minuti je ekipa Izole igrala brez ene boljših igralk Ines Kaltak, saj : > jo Školjotke 
grobo zaustavile v protinapadu in zaradi poškodbe ni stopila več v igro. Po tem 
dogodku pa so se ostale igralke razigrale in pridno polnile mrežo. Pohvaliti velja 
vratarko Čulina Enejp ter Anjo Barič in Sabrino Poropat.
Za Izolo so igrale: Čulina, Pavčnik, Karajkovič 3, Poljak M., Šimer 5, Poropat 5, 
Viškovič 3, Frank 3, Barič 7, Kaltak 4, Antonič 1.

Mlajše deklice A
BURJA : ŽRK IZOLA BORI KMO 4:30 (1:13J
Čeprav so Izolanke visoko zmagale, z igro sigurno niso navdušile. Prevečkrat se 
dogaja, da naredijo cel kup tehničnih napak in šele v 2. polčasu začnejo igrati kot 
znajo. To vsekakor ni vzpodbudno za naprej, saj jih čakajo vedno boljši in močnejši 
nasprotniki, ki bodo te napake znali izkoristiti. Upamo samo, da bodo Izolanke 
pokazale pravo igro, ko bo to potrebno in šle po stopinjah predhodnih ekip, ki so 
osvajale prva mesta.
Za Izolo so igrale: Hotujec, Cassol, Tomič 7, Stanič 2, Derdaj 5, Jačimovič 4, 
Bajrektarevič 4, Perič, Džogovič 1, Žvab, Marjanovič 8.

Veslanje
BURJA PREGNALA VESLAČE
Tradicionalno uvodno veslaško regato v Kopru je tudi tokrat motil veter, tako da so 
zares tekmovali le v soboto. Obalni veslači so bili kar dobri, reprezentanti bodo 
morali dobro pripravljenost že naslednji konec tedna potrditi tudi v mednarodni 
konkurenci.
Davor Mizerit se je po lanskem izstopu iz reprezentance vrnil v slogu šampiona in 
zmagal v enojcu in dvojnem dvojcu skupaj z Gregorjem Novakom. Slednji je bil v 
tekmi enojcev tretji, drugo mesto pa je osvojil Boštjan Božič (VK Argo Izola). 
Omenjeni veslači skupaj z Matijo Pavšičem in Andrejem Hrabarjem, ki sta zmagala 
v dvojcu brez krmarja, sestavljajo vrh obalnega članskega veslanja, ki v slovenskem 
merilu še nikoli ni toliko pomenilo. Velike možnosti za prodor med najboljše so z 
zmagami vsak v svoji predtekmovalni skupini napovedali še mlajši člani Bine Pišlar 
(VK Izola), Matej Rodela in Majda Jerman (VK Izola).

Jadranje
TRI ZMAGE V MILJAH
Prva izmed regat za consko prvenstvo Tržaške cone je prinesla še največ uspehaj 
slovenskim jadralcem, ki so zmagali v treh od štirih razredov. V razredu Laser Radiai 
je slavil Jure Žbogar iz izolske Burje na tretje mesto pa seje uvrstil njegov klubki 
kolega, Jan Mikulin. V razredu Laser 4.7 je premočno zmagal član portoroškega 
Pirata, Luka Domijan, v razredu Evropa pa ravno tako portorožanka, Teja Čeme. 
Donedavna flokistka v razredu 470, Teja Abram je regato končala na sedmem mestu.

Kranjska klobasa najhitreje na Aprilski regati
Prva izmed serije regat za Pokal Slovenije, Aprilska regata, je prinesla zmago ekipi 
ŠD Boom na Kranjski klobasi. Na regati se je pomerilo 56 jadrnic, ki so bile na 
podlagi količnika K, razdeljene v pet potovalnih in štiri regatne razrede ter 
monotipni razred J/24. Najhtireje se je skozi cilj pripeljala ekipa ŠD Boom na 
Kranjski klobasi, druga je bila ekipa Synergy Giuba na Rošu, tretja pa ekipa Makra 5 
na Blues Exu. Identična je bila tudi razvrstitev v razredu Delta regatne, kjer so se z 
omenjenimi tremi razvrstili še ostali JustinTeni.

Tae Kwon Bo
V Zagorju se je v soboto, dne 05.04.03, odvijal Il.tumir državnega prvenstva v semi 
kontaktu. Tumiija se je udeležilo 16 klubov s skupno 185 tekmovalci, Izolo je 
zastopala 19 članska ekipa kluba za borilne veščine TAE KWON-DO IZOLA.
Tudi tokrat so izolski tekmovalci posegli po visokih odličjih in sicer je v članski 
kategoriji do 79 kg suvereno slavil zmago Sašo Popovič, dočim je njegov klubski 
tovariš Admir Sinanbeeovič osvojil tretje mesto. Prvo mesto je v kategoriji pod 89 
kg osvojil Aleksander Škorjance, dočim je v mladinskem razredu v kategoriji pod 60 
kg po prvem mestu posegla Tea Riznič. V kategoriji do 69 kg je nastopal Bojan 
Klobas, kateri je klonil šele do dveh kolih in tako žal ostal brez odličja. Med člani sta 
še nastopala Valentino Reja, kateremu je bil to prvi nastop in do včerajšnji mladinec 
Dario Svjetlanovič, kateri pa je pokazal, da bo tudi v članski kategoriji lahko zelo 
kmalu posegel v sam vrh
V mladinski kategoriji, kjer je imel izolski klub največjo zasedbo, je 2.mesto v 
kategoriji pod 70 kg zasedel Matevž Radin, na tretjem mestu pa sta mu skupno 
sledila klubska kolega Marko Vivoda in Damir Šango. Mladinka Jasmina Ahmič je v 
kategoriji pod 55 kg osvojila 2 mesto, tretje mesto pa je v kategoriji nad 6o kg 
zasedla Samanta Mikac. V kategoriji do 56 kg je nastopal še David Davidovič, kateri 
je v prvem kolu dobil lanskoletnega prvaka in se tako ni uvrstil v nadaljnje kolo, kot 
tudi ne Roki Pečar, kateri je tokrat prvič nastopil v kat.do 71 kg
V pionirski konkurenci je izolske barve branilo pet tekmovalcev. V kategoriji do 135 
cm je tretje mesto zasedel Jaka Hudales, v kat.do 145 cm je žal v prvem kolu izpadel 
Andrej Škrgat. V kat.do 155 cm je tretje mesto osvojil Tomi Pečar, nastop Daniela 
Fonda pa se je žal zaključil neuspešno.Niki Pečar v kat.do 165 cm tokrat za točko 
prekratek do uvrstitve v naslednji krog tekmovanja.
Dosežena mesta so vsekakor odraz dosedanjega dela v klubu, kar se predvsem kaže 
v mlajših kategorijah, kot tudi v nastopih do včerajšnjih mladincev v članski 
kategoriji.
Po dveh turnirjih ima večina članov izolskega kluba zelo dobra izhodiščna mesta za 
nastop na tretjem, to je finalnem turnirju ki bo predvidoma v jesenskih mestih. 
Nekatere člane pa še čaka nastop na odprtem svetovnem pokalu ki so bo odvijal v 
Mariboru, od 19 do 20.04.2003 in še nekaterih odprtih turnirjih.

Judo
USPEŠNI NA DP STAREJŠIH DEKUC
Jerneja Salober je ponovila uspeh iz nedavnega tekmovanja za pokal Ptuja, ko je na 
državnem prvenstvu starejših deklic osvojila 2. mesto, Sara Čehič pa 3. mesto, obe v 
kategoriji nad 57kg. Uspeh pa je še podkrepila Romi Smajlagič s 3. mestom v kat. do 
57kg.

Šah
6. Portorož open 2003
Šahovsko društvo Piran in kavabar Domen Lucija organizirata med 26.aprilom in 
4.majem letos odprti mednarodni šahovski turnir 6.Portorož OPEN 2003. 
Tekmovanje se bo odvijalo v prostorih kavabara Domen (v bližini lucijske osnovne 
šole). Nagradni sklad znaša 700.000 tolarjev, skupno pa bo podeljenih 20 nagrad 
(prva nagrada je 150.000, druga 120.000, tretja 90.000 tolaijev itd.). Pristopnina za 
člane je 3.000 tolarjev, za ženske in mlade do 20 let pa 2.000 tolarjev. Organizatorji 
pričakujejo okrog 50 šahistov iz Slovenije in bližnjih držav. Šahovsko društvo Piran 
s tem obuja nekdanje portoroške opne v organizaciji pokojnega Jovana Nikoliča, ki 
so zamrli pred šestimi leti. Dosedanji zmagovalci so velemojstri Levin, Cebalo, 
Tukmakov, Kožul in Delčev. Podrobne informacije: 041/217-396.

ŠPORTNO
DRUŠTVO |/it*l is

IZOLA/Liubljanskd 51/tel. 6418-042

POPOLDAN
pon-pet od 16-22 
nedelja in prazniki od 17-21
DOPOLDAN
vsak torek in petek od 9 -11
SOBOTA ZAPRTO!

Obiščite nas na LJUBLJANSKI 51 v Izoli / telefon 641 80 42
SHBBKBUBaHBMBMBNHMÉiHHHHHHIHHHHHH
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Spomladansko čiščenje Izole

MINISTRI SO BILI UMAZANIH ROK
Pomlad je čas različnih čistilnih akcij in skoraj vsak vikend se 
ljudje odpravljajo v naravo ter čistijo smeti, ki so se nabrale skozi 
leto. V soboto, S.aprila, so se na povabilo izolske županje Brede 
Pečan, čiščenja obale med Belvederjem in Belimi skalami lotili 
ministrica za kulturo Andreja Rihter, minister za okolje, prostor in 
energijo Janez Kopač, ljubljanska županja Danica Simšič, koprski 
župan Boris Popovič, predsednik Turistične zveze Slovenije Marjan 
Rožič, vreče pa so s smetmi polnili tudi nekateri izolski občinski 
svetniki, novinarji, skupina otrok iz delavnice Zvezdice in drugi. 
Janez Kopač je zatrdil, da se akcije ni udeležil zgolj zato, ker je izolski 
zet. »Ampak malo pa tudi zato,« je nato priznal. Takšne čistilne akcije 
se udeležuje že tretje leto, kot opaža, pa je smeti vsako leto manj. 
»Upam, da niste koga poslali, da očisti pred nami,« je malce podvomil. 
Tistega odvrženega tepiha, ki ga je skupaj z dvema fantoma izvlekel 
izpod kamnov (fotografija desno), prav gotovo že dolgo nihče ni 
poskušal odstraniti.

Res pa je, da so teden prej 
območje pod Belvederjem 
in Simonov zaliv čistili 
udeleženci akcije »Cvetke 
brez smetke«, ki jo je 
organiziral mladinski 
odsek Obalnega pla
ninskega društva.

. Kljub temu pa je tistim, ki so 
čistili ta teden, uspelo s smetmi 
napolniti kar nekaj vreč. Z 
njimi so jih seveda oskrbeli v 
izolski Komunali, kjer tudi 
sicer radi priskočijo na pomoč 
vsem prosto- voljnim čistilcem 
našega okolja. Med temi je bil 
tokrat tudi Igor Franca, prviVJi * » M- TX

S človek izolske LDS in prvi 
človek letošnjih čistilnih akcij.

Kulturna ministrica Andreja 
Rihter se je čiščenja obale 
udeležila prvič, še prej pa si je 
ogledala Manziolijevo palačo 
ter ateljeje v starem mestu. 
Ministrici je šlo čiščenje obale 
dobro od rok, bolj diplomatska 
pa je bila pri napovedovanju, 
kdaj naj bi ministrstvo 
zagotovilo manjkajočih 58 
milijonov za dokončanje 
Manziolijeve palače.

Zaenkrat bo to storila kar izolska občina sama, 
seveda če bodo svetniki na prihodnji seji 
sprejeli rebalans proračuna. »Tokrat sem tretjič 
v tej palači in veseli me, da objekt dobiva 
svojo podobo. Tukaj se je pokazalo dobro 
sodelovanje med »dediščinci« in arhitekti in 
takšnih stavb si v kulturi lahko le želimo,« je 
povedala in dodala, da se bo treba še 
pogovarjati o tem, kako najbolje napolniti ta 
objekt z ustrezno vsebino.

Tudi ljubljanska županja Danica Simšič se je rada odzvala povabilu. 
»Pa ne zato, ker pri nas ne bi bilo kaj čistiti, ampak ker je naša obala 
dragocena za vso Slovenijo.« Tudi ona si je ogledala lokale za en tolar. 
»Zanimalo me je, kako ste se v Izoli lotili vprašanja oživljanja starega 
dela mesta in kakšne so možnosti za takšno delovanje umetnikov. To 
je dober zgled za Ljubljano, pa tudi za druga mesta, ki se ubadajo s 
podobnimi problemi.«
Povedala je, da razmišlja o tem, da bi tudi v Ljubljani poskusili s čim 
podobnim. Za začetek pa naj bi se že v bližnji prihodnosti Izola s 
svojimi ateljeji, oziroma njenimi umetniki, predstavila trudi v 
slovenskem glavnem mestu. (K.B.)

HVALA ZA ROŽE <;i
Zdaj res ni več kaj oglaševati, saj se 
knjigarna GraffU dokončno poslavlja^bd čudovitega 
Manziolijevega trga, od Izole in predvsem od čudovitih 
ljudi, ki so v teh dneh prišli izraziti svoje obžalovanje 
zaradi naše odločitve. Vsem, ki ste me prišli tolažiti in 
vzpodbujati, najlepša hvala za vse prijetne pogovore o 
knjigah in za občutek, da nas je veliko enakomislečih v 
tem našem lepem mestu.

Vrata knjigarne bodo 
odprta še nekaj dni, ko si 
lahko privoščite cenejšo 
knjigo ali zgoščenko, 
v soboto dopoldne pa 
bomo s posebnim 
popustom prodali še 
nekaj knjig iz stare 
zaloge.
Dan bo lep, z vami pa še 
lepši.

Marjeta
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Ni vsaka pizza Pizza v

ZMAGOVALNA IZOLSKA PIZZA NONA GUŠTINA
Na finalnem tekmovanju picepekov, ki ga pripravlja časopis Nedelo in 
velja za nekakšno državno prvenstvo si je tokrat naslov najboljšega v 
Sloveniji prislužil Tomi Vrenjak, ki pripravlja pizze v izolskem lokalu 
Gušt. Na tekmovanju v Trebnjem je sodelovalo deset picepekov, ki so 
se tja uvrstili po predhodnem tekmovanju, Tomi pa je pripravil pizzo 
poimenovano Nona Guština.
Tema ocenjevanja je bila priprava pice (obnašanje peka pri pripravi in 
oblaganju pice ter načinu pečenja), člane komisije pa je zanimalo tudi kako 
je videti, kako je pečena, (premalo, pravilno ali preveč) in seveda okus 
(intenzivnost in harmonija okusov). Vsaka od naštetih ocenjevalnih panog 
se ocenjuje s številkami od 1 do 100. Končno oceno daje seštevek vseh

štirih ocen. Pri enakih številih točk mesto 
določi ocena za pripravo pice.
Piza Nona Guština je bila po sestavinah 
preprosta a po pripravi najboljša. Kako Tomi 
pripravlja testo seveda ostaja skrivnost, 
obložil pa jo je z domačo šalšo, rukolo, 
bufolo (mozarella), špekom in svežimi 
jurčki.
Tomi je tako sebi in Guštu prislužil naziv 
državnega prvaka in skupaj z drugo in 
tretjeuvrščenim picopekom odpotoval na 
svetovno prvenstvo, ki pravkar poteka v 
italijanskem mestu Salsamaggiore.

pizza

JE PIZZA NEZDRAVA HRANA?
Da pica (napačno) velja za hitro pripravljeno in zato nezdravo hrano, smo 
že večkrat pisali. Pravilno pečena in z nadevom iz izbranih, kakovostnih 
surovin je, ravno narobe, okusna in lahko prebavljiva. Je takšna, recimo ji 
zdrava pica, primerna celo za hujšanje ali vzdrževanje primerne telesne teže 
in za ljudi, ki se morajo zaradi svojih zdravstvenih težav držati predpisane 
diete - denimo za diabetike in tiste, ki so alergični na gluten? Za mnenje 
smo vprašali strokovnjake.

ZDRAVILIŠČE STRUNTAN
I E* KRKK ZDRAVI L lAČK

/center za nego obraza in telesa
n ARA VO UGLAŠENA LEPOTA

Nega obraza, anticelulitna nega, 
osvežilna nega prsi, vse vrste 

depilacije, solarij...
BABfflR

Informacije in rezervacije: 
Tel: 05 67 64 472 

www.krka-zdravilisca.si

Taborniška akcija

ZEMLJA JE TUDI MOJA.
Skrb za varstvo okolja postaja v našem času eden 
najbolj žgočih problemov sodobnega človeka.
Bliža se 22. april, ki je DAN ZEMLJE in hkrati/
DAN TABORNIKOV. Prav slednji se kott 
ljubitelji narave, ob tem dogodku čutimo posebejl 
poklicani narediti korak v smeri večje skrbi za* 
varstvo okolja. V ta namen taborniki rodu 
Jadranskih stražarjev iz Izole pripravljamo v 
sodelovanju s Komunalo Izola in Občino Izola v 
soboto 19. aprila AKCIJO ZBIRANJA 
STAREGA PAPIRJA, ki bo predvidoma potekala 
od 9 do 14 pred Občino Izola.
Vzporedno bomo organizirali t.i. 
FOTOORIENTACIJO, družabno tekmovanje 
odprto vsem osnovnošolskim otrokom. Starost in 
spol članov skupine ni pomembna, lahko je mešana 
skupina, saj je poudarek na druženju in zabavnemu 
načinu preživljanja časa. Ekipe bodo 3-4 članske. Na 
startu bodo dobile fotografije, ki so namigi za 
prepoznavanje znanih mestnih objektov. Objekt na fotografiji je kontrolna 
točka, kjer ekipa rešuje razne zabavne naloge za katere dobi točke. 
Poudarek torej ni na znanju temveč na spretnosti pri reševanju nalog. 
Pomembna je iznajdljivost in seveda dobra volja. Bolje ekipe rešijo naloge, 
več točk dobijo za kar bodo simbolično nagrajene. Ekipe se bodo podale na 
progo med 10 in 12 uro. Štartnine NI ! K sodelovanju vabimo vsa društva, 
za prijave in informacije pa se lahko obrnete na elektronsko pošto 
vilette_cibej@hotmail.com in majapodgornik@hotmail.com ali pa nas 
lahko obiščete v naših prostorih v sklopu športne dvorane v Livadah ob O.Š. 
Livade vsak petek od 19:30-20:30.
Izpraznimo kleti in podarimo zemlji ob njenem prazniku nekaj novih 
dreves. Nakup le teh bo namreč namenjen izkupiček naše akcije!
K SODELOVANJU STE VABLJENI VSI OBČANI !!

JE REŠITEV ZA SINES NA VIDIKU ?
Kalvarija ladje Sineš, ki je že več kot tri mesece zasidrana v izolski 
ladjedelnice, bo morda vendarle dobila epilog. Kot nam je povedal Branko 
Krznarič, predstavnik mednarodnega sindikata pomorščakov ITE, naj bi 
ladjo vzelo v najem neko italijansko podjetje. V sredo naj bi se bodoči 
najemnik dogovoril z lastnikom, pa tudi z izolsko ladjedelnico, ki naj bi se 
zadovoljila s plačilom stroškov popravila ladje ter pomorščaki, katerim bi 
izplačal del zaostalih plač. »Če ta informacija drži, pričakujem, da bo 
zadeva z ladjo Sineš rešena prihodnji teden,« je povedal Krznarič.
Že nekaj časa so mornarji s Sinesa brez sredstev za preživljanje, tako da so 
pri hrani in vodi odvisni od humanitarnih prispevkov. Poleg posameznikov 
jim je večino živeža zagotovil izolski Rdeči Križ. Kot nam je povedala 
sekretarka Mirela Ivančič so za to doslej porabili 100 tisočakov lastnih 
sredstev, enaki vsoto pa je prispevala njihova centrala v Ljubljani. Zdaj naj 
bi nekaj živil prispeval tudi Karitas, nam je povedal Branko Krznarič, ki 
upa, da bo tokrat šlo po sreči in se bo situacija razpletla. (Karmen Bučar)

PREDAVANJE O DEMENCI
Strokovno srečanje na temo »DEMENCA«, ki bo potekalo v prostorih 
Srednje gostinske in turistične šole v Izoli, Ul. Prekomorskih brigad 7, dne 
17.4.03 ob 18 :00 do predvidoma 20:30.
Srečanje je namenjeno vsem, ki prihajajo v stik s starostniki v poklicnem in 
zasebnem življenju - strokovnim delavcem, sorodnikom starostnikov in 
starostnikom samim.
V krajših predavanjih bodo udeleženci seznanjeni z obsegom problema 
demence pri starostnikih, oblikami njihove celostne obravnave ter 
možnostmi socialnega varstva, ki so na voljo na našem obalnem območju ( 
predavateljici Branka Knific, univ. dipl. soc. del., višja svetovalka in 
Marina Sučič Vukovič, dr. med. spec. soc. med.). Sledilo bo predavanje o 
zgodnjih znakih in pomenu zgodnjega zdravljenja demence (predavatelj 
asist. mag. Aleš Kogoj, dr. med. spec. psihiater). Dovolj časa bo za 
diskusijo, kjer bodo udeleženci lahko dobili odgovore na svoja odprta 
vprašanja in imeli priložnost za navezavo stikov z možnostjo nadaljnjega 
sodelovanja.



Nenavadna razstava
V 'V

URBANIZEM NA SMESEN NAČIN
KULTURNI CENTER IZOLA 

in
DAO - DRUŠTVO ARHITEKTOV OBALE 

vljudno vabita na
otvoritev razstave ilustracij Ivana Staniča:

Prostorsko planiranje, urbanizem in 
sorodne stvari, malo drugače

ki bo v petek 11.04.2003 ob 19.00 s kapljo glasbe in družabnim 
srečanjem v klubskem prostoru Kulturnega doma v Izoli, Ulica 
oktobrske revolucije 1 
Razstava bo odprta do 10. maja 2003
Ilustracije so bile objavljene v knjigah in priročnikih o prostorskem 
planiranju, urbanizmu, stanovanjski problematiki ter drugih sorodnih 
disciplinah med leti 1996-2003.
Ivan Stanič, se je rodil na Švedskem, otroštvo je preživel v Indiji in 
Srbiji. Po izobrazbi je arhitekt, po prepričanju pa urbanist in prostorski 
planer. Kot raziskovalec deluje na Urbanističnem inštitutu RS kjer tudi 
ureja revijo Urbani izziv.
Sam pravi, da sta prostorsko planiranje in urbanizem danes dejavnosti 
(ko je sveta vladar priložnost za zaslužek, razumevanje prostora pa 
praviloma ne seže prek lastne vrtne ograje), ki jih njeni oblikovalci, 
tako načrtovalci kot tudi uslužbenci v upravi, morajo sprejemati in 
izvajati z samoohranitvenim nasmehom. Čeprav pogosto kislim.

ANA 1E BILA VEČ KOT PUPEDAN
Sobotni koncert Ane Pupedan v klubu Horizont pod Belvederjem je 
pokazal, da pravi tipi nikoli ne razočarajo. Začeli so nekaj po desetih 
in igrali takorekoč brez odmora skoraj do pol dveh ponoči. Zbralo se 
je več kot 100 članov kluba in nekaj nečlanov, ki so zaman poskušali 
vstopiti v prostor, kljub temu, da so bili menda novinarji dnevnika 
Večer. Pivški rokerji so odigrali vse kar se odigrati da, publika je 
plesala in pela z njimi, kriminalisti, ki so iskali prepovedane 
substance so se znova prepričali, da so zgrešili kraj.
Nič manj zabavno ni bilo večer prej, ko je klubski prostor gostil kakih 50 
članov, ki so tja prišli poslušati glasbeni izbor DJ Pegana in zraven še 
kakšno modro povedati o Iraku in drugih kažinih tega sveta. Izredno lepa 
prisotnost klubskih članov kaže na to, da mladi, predvsem tisti starejši od 
20 let, potrebujejo prostor za druženje, ki ni gostilna niti kafič, ni pa niti 
mladinski klub v katerem kdo prevzema vodjo idejnega in splošnega 
vodje.
Glede na to, da gre v glavnem za študente bodo ta konec tedna v Kopru, 
kjer bo potekal festival ŠTUNF, prihodnji vikend pa se bodo spet vrnili 
pod Belvedere s koncertom Scuffy Dogs.

V KOPRU BO IZAl UDARIL ŠTUNF
Študentski kulturni festival - Štunf je festival, ki združuje in povezuje 
različne kulturno umetniške zvrsti Festival se odvija vsako leto v mesecu 
aprilu, vsakokrat v drugem kraju. Organiziran je tako, da ga vsakič gosti 
drug študentski klub, saj je tema povezana s krajem, kjer se Štunf odvija. 
Festival je namenjen dijakom in študentom ter vsem mladim, ki se na 
kakršen koli način ukvarjajo z umetnostjo oziroma so dejavni v različnih 
kulturnih dejavnostih.
Bistvo festivala je, da se vsako leto seli v drug kraj, saj je tema festivala 
pogojena z mestom, kjer se odvijajo prireditve. Festival zajema najširši 
spekter tematskega področja, tako je tudi tema Štunf-a 2003 tokrat 
»KOPER«. Umetnikom z vseh možnih kulturnih področij je na voljo 
svobodna, kreativno alternativna ustvarjalnost, saj lahko znotraj široke 
tematike izbirajo vse, kar jih asocira na mesto Koper.
ČE TRT E K, 10. APRIL 2003
18:0019:00 KONCERT KLASIČNE GLASBE - DIJAKI CENTRA GLASBENE 
VZGOJE KOPER IN UMETNIŠKE GIMNAZIJE KOPER GLASBENA ŠOLA 
PE TEKIL APRIL 2003 
23:00 1:00 ELVIS JACKSON (AJDOVŠČINA)
S O B O T A 12. APRIL 2003
20:30 21:10 KONCERT PUDDING FIELDS (KOPER)
21:30 22:30 KONCERT MOVEKNOWLEDGEMENT (NOVO MESTO)
23:00 1:00 KONCERT SOUL FINGERS (ZAGREB)

Mlade harfistke znova navdušile
TEKMOVANJE MLADIH SLOVENSKIH GLASBENIKOV
Tudi letošnje 32. tekmovanje mladih glasbenikov Republike Slovenije 
v Ljubljani je postreglo s številnimi izvrstnimi glasbenimi nastopi. V 
letošnji »harfistični ekspediciji« je nastopilo kar sedemnajst glasbenic, 
ki so si udeležbo na državnem tekmovanju zagotovile z ustreznimi 
rezultati na predhodnih regijskih tekmovanjih.
Mednarodna žirija je pri ocenjevanju upoštevala tehnično pripravljenost in 
muzikalnost tekmovalca, korektnost izvedbe notnega zapisa in celotni vtis 
tekmovalca. Po teh kriterijih si je največ točk, oziroma prvo nagrado in 
zlato priznanje priborila Katja Skrinar iz Velenja, odlično pa so se odrezale 
tudi primorske harfistke iz Kopra, Nove Gorice, Izole in mlada harfistka iz 
Trsta, Katja Kralj.
Z najbolj zahtevnim, dvoetapnim akademskim glasbenim programom (IH.a 
in IH.b kategorija) pa sta se predstavili Izolanka Anja Gaberc (Srednja 
glasbena in baletna šola Ljubljana, prof. Dalibor Bematovič) in 
Velenjčanka Tina Žerdin (bronasto priznanje), ki sicer študira na Dunaju. 
Izolanka Anja Gaberc si je z nastopoma v svoji kategoriji pridobila drugo 
nagrado in srebrno priznanje, z izvrstno izvedbo Grandjanyjeve »Arie in 
classic style« pa še posebno nagrado, ki ji omogoča akademski koncertni 
nastop v okviru ljubljanskih prireditev »Mladi za mlade«.
Z nastopi mladih slovenskih harfistk sta bili navdušeni tudi uveljavljeni 
hrvaški harfistki in profesorici Marija Mlinar in Diana Grubešič, ki sta 
»neuradno« priznali, da so rezultati mladih slovenskih harfistk v primerjavi 
s hrvaškimi vrstnicami na precej višjem nivoju. Ne nazadnje velja omeniti, 
daje tudi letošnje tekmovanje mladih glasbenikov potekalo v organizaciji 
TEMSIG-a, žal tudi tokrat v precej neprimernih prostorih Srednje glasbene 
in baletne šole v Ljubljani. Nedvomno si nadarjeni mladi slovenski 
glasbeniki zaslužijo veliko boljše delovne oziroma prostorske pogoje, 
vendar imajo za njihove težave še najmanj »posluha« na Ministrstvu za 
šolstvo in šport. V nebo vpijoča je namreč z zdravo pametjo skregana 
poteza slovenske vlade, ki je namesto predvidenih in že načrtovanih 
akademij za glasbo, oblikovanje oziroma AGRFT, v zapuščenih stavbah 
(bivše vojašnice JLA) na Metelkovi ulici pričela z adaptacijo prostorov 
namenjenih vladnim službam! To pa je navsezadnje zrcalna slika 
podcenjevanja glasbene kulture oziroma tudi drugih umetniških zvrsti v 
slovenski prestolnici, ki bo na omenjenih področju očitno še dolgo daleč 
pod toliko opevanimi evropskimi standardi. (S.G.)
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VHS filmov 
DVD filmov

VHS - VHS 
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Smm - VHS 
DVD - VHS

reklamnih spotov 
video spotov 
porok
raznih priložnosti

poleg STEKLO IZOLA, Okt. revolucije2
NON STOP 9-21 
NEDELJA ZAPRTO

steklo Izola
oktob. revolucije 2 

6310 Izola, sl

tel fax: 05 6418458 
e-mail: 

stekloiz@volja .not

okvirjanje slik - 
prodaja stekla - 

montaža stekla - 
galerija -
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Četrtek, 10. aprila ob 18.00 KULTURNI DOM IZOLA
v JSKD IzjjJa in KCI v

NEDOBNOCNO SREČANJE OTROŠKIH IN 
MLADINSKIH PEVSKIH ZBOROV

Predstavili se bodo otroški pevski zbori OŠ Vojke Šmuc Izola, OŠ Dante Alighieri Izola, OŠ 
Pinka Tomažiča Koper, Centra za glasbeno vzgojo Koper ter mladinski pevski zbori OŠ 

Istrskega odreda Gračišče, Glasbene šole Izola in mešani mladinski pevski zbor Gimnazije
Koper.

vstopnina 500,00 SIT

Petek, 11. aprila ob 19.00 KULTURNI DOM IZOLA
Kulturni center Izola in DAO - Društvo Arhitektov Obale vabita na

Otvoritev razstave ilustracii Ivana Staniča
Prostorsko planiranje, urbanizem in sorodne stvari, malo drugače s kapljom glasbe in 

družabnim srečanjem 
Razstava bo odprta do 10. maja 2003 

Vstop prost !

Sobota,12. aprila ob 17.00 KULTURNI DOM IZOLA
Lutkovna predstava za najmlajše - Lutkovno gledališče Tone Čufar, Jesenice

DEBELA REPA
Vstopnina: 500 SIT

Skupnost Italijanov ”Dante Alighieri” Izola
Vas vljudno vabi na predstavitev knjige

Italia - Slovenia
(1990/1994) 

avtorja Stefana Luše

kino ODEON
ČETRTEK, 10.4, PETEK, 11.4.,S0B0TA, 12.4. in NEDEUA, 13.4.2003DAREDEVIL ob 20.30 (Daredevil), ZF akcijski film
Režija: Mark S.Johnson / Vloge: Ben Affleck, Jennifer Gamer, Colin Farrell, Michael Clarke Duncan;

PONEDELJEK, 14.4. in TOREK, 15.4.2003DAREDEVIL ob 18.30 (Daredevil), ZF akcijski filmLADJA G ROZE ob 20.30 (Ghost Ship), grozljivka 
Režija: Steve Beck / Vloge: Julianna Margulies, Gabriel Byme, Isaiah Washington;

SREDA, 16.4.2003LADJA GROZE ob 18.30(GhostShip),grozljivka

Art KINO - Odeon M
sreda 16.4. ob 20.30 • šokantna erotična klimi drama:
NEPOVRATNO - Irreversible
režija: Gaspar Noè / igrajo: Vincent Cassel, Monica Bellucci, Albert Dupontel 
festivali: Cannes 2002, LIFE Ljubljana 2002
Nepovratno: Zato, ker čas uniči vse.. Zato ker so določena dejanja nepopravljiva...Zato ker je 
človek živaL.Zato ker je želja po maščevanju naravni nagon... Zato ker večina zločinov ostane 
nekaznovaniL.Zate ker izpba ljubljenega bitja zadane kot strela...Zato ker je ljubezen vir 
življenja...Zato ker slutnje ne spremenijo toka dogodkov...Zato ker čas razkrije vse: Najslabše in 
najboljše...
Film je posnet v desetih sekvencah (vsaka je narejena v enem kadru) in so zmontirane v obratnem 
vrstnem redu od konca proti začetku, podobno kot »Memento«. Začne tam, kjer se zgodba konča: 
z obračunom v gejevskem nočnem klubu Rectum, kamor prideta razjaijena Marcus in Pierre, da 
bi našla posiljevalca njunega dekleta Alex. Da, njunega. Alex je Pierrova nekdanja in Marcusova 
sedanja punca, zato sta oba enako emocionalno motivirana. Noč nas popelje do večera tiste noči: 
kaj se je dogajalo, kaj so se pogovarjali, kako je prišlo do brutalnega posilstva v podhodu, ter 
kako časa in dogodkov ni moč ustaviti oziroma obrniti.
Nepovratno je film z brutalnimi prizori (tudi spolnega!) nasilja. Že na festivalu v Cannesu je 
dvorano zapustilo več kot 250 ljudi! Tudi pri nas mnogi odhajajo s predstav, tisti pa, ki ostanejo, 
jih film spremlja še dolgo... Nepovratno je najbolj vznemirljiv in šokanten film leta ... zato 
MLADOLETNIM in OBČUTLJIVIM GLEDALCEM ogled filma odsvetujemo!

v petek, 11. aprila 2003 ob 18.00 uri 
v prostorih Skupnosti, ul. Giordana Bruna 6 Izola

KULTURNO DRUŠTVO KORTE
Vabimo Vas na sodelovanje na tradicionalni razstavi 

Vesela pomlad, z velikonočnimi motivi.

Otvoritev razstave bo 13.4.2003 ob 16. uri 
Izdelke bomo sprejemali 11.4.2003 od 11.30 do 12.30 ure in 12.4. od 9. do 10. ure. 

Za dodatne informacije pokličite 041/256-304 ali 031/383-780.

Zaradi slabega stanja dvorane vas prosimo, da izdelki ne bi zasedali sten.
Za sodelovanje se vam zahvaljujemo in vas pričakujemo na otvoritvi razstave.

Lep pozdrav,
Kulturno društvo Korte

Vabilo na knjižno čajanko

n\ dre/'0’
\ma.wd\\e p'-'ce'

lahko rešitev marsikatere uganke in tudi o tem se boste lahko prepričali na

Aprilsko čajanko bomo posvetili ugankam, ki jih 
imajo otroci zelo radi. Verjetno zato, ker je za otroka 
svet poln nenavadnih dogodkov, skrivnostnih 
predmetov in zagonetnih znakov. Kot pravi Gianni 
Rodar!, je že njihovo lastno bivanje v svetu 
skrivnost, ki jo morajo razvozlati, uganka, ki jo 
morajo rešiti, zato jo vedno znova rešujejo s 
posrednimi ali neposrednimi vprašanji. Knjiga je

Knjižni čajanki, ki bo v četrtek, 17. aprila, ob 10.
uri dopoldnev Matični knjižnici Izola, Oktobrske revolucije 
1, Izola (I. nadstropje knjižnice). Prijazno vabljeni!

/» 1 • • Razstava slikgalerija alojz jurca
¥1\T€11 Tl A "Magične podobe"
Ml ^ MJ MJ/ML od 11.04.2003 do 09.05.2003

SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

| ^ Ft j i Četrtek, 10. aprila ob 19.30
ZZd.JIr^M 11 «t otvoritev razstaveALGA »Keramika«

avtorja Roberta Čeliča.

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti - Območna izpostava Izola
razstava likovnih del £4#'
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je na ogled do petka 
11.aprila.

Marlene 
Zorjan

Od 14. do 17. aprila so od 17.00 do 19.00 ure 
na oglfd likovna dela namenjena dobrodelni dražbi
NASI UMETNIKI ZA OTROKE

kavarna ZVON razstava slik na steklo VILMA MAVRIČ

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
Oddelek za otroke in mladino
vabi otroke od četrtega leta dalje na uro pravljic, ki bo

v torek, 15. aprila ob 17. uri,
v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca. Drevored 1. maja 9. 

Prisluhnili bomo pravljici

"Zajček Fabio išče jajčka".
Prijazno vabljeni!

PINA in JSKD o. 1. Koper organizirata tečaj

FILM IN VIDEO 2
Od ankete do "dokudrame". Tehnika in estetika dokumentarnega filma.
Montaža v filmu in videu. Seznanjanje z računalniškimi programi za obdelavo videa. Postopki v 
postprodukciji (montaža slike in zvoka, grafična oprema).
Večer z avtorjem. Predstavitev filma Kratka himna o domovini in pogovor z režisejem Borisom 
Palčičem. Obseg: 20 ur + 10 ur rač. montaže / Kotizacija: 8.500 sit (dijaki, studenti, 
brezposelni), 12.000 sit (ostali) / Info in prijave: KID PINA, Gregorčičeva 6,6000 Koper, tel.: 
05 6300 320 / delavnice@pina.info Tomaž (041 830 997)_____________________________



Še ena divja dirka po Izoli

AMERIKA JE TUDI V IZOLI
Dejstvo je, da je naša dežela in tudi življenje v našem mestu vse bolj 
podobno tistemu, ki smo ga donedavna poznali le iz poceni 
kriminalk ali akcijskih filmov ameriške izdelave. Danes imamo pri 
nas vse tisto kar ima tudi obljubljena dežela neizmerne 
demokracije: imamo bogataše in reveže, imamo brezdomce in 
klošarje, imamo dilerje in odvisnike, tatove in roparje, mafijo in 
vplivni kapital. In ker imamo vse je povsem jasno, da imamo tudi 
policiste, ki lovijo tiste z druge strani zakona ali pa one, ki si 
enostavno privoščijo preveč.
Gotovo sije preveč privoščil 25 letni Izolan, kije s hitrostjo 160 km/h z 
Audijem divjal po Prešernovi cesti in seveda ni ustavil, čeprav so ga 
policisti nedvoumno pozivali naj to stori. Nadaljeval je z divjo vožnjo 
po Prešernovi cesti ter nato zavil v Bazoviško ulico, kjer je najprej 
zapeljal na pločnik in tam trčil v betonski zid. Od tam je poletel in 
mimogrede podrl še dve cipresi. Vendar je, kljub poškodovanemu 
vozilu nadaljeval z vožnjo po Zupančičevi ulici Ker pa je imel z njo 
težave in je vozil preveč blizu desnega roba je mimogrede trčil še v dva 
tam parkirana avtomobila, kjer se je ta divji lov končal.
Policisti so iz avtomobila povabili še štiri njegove sopotnike med 
katerimi je bil tudi lastnik avtomobila, ki pa ni bil kriv za to vožnjo. 
Vozniku so izmerili stopnjo alkohola in namerili solidnih 1.67 g/kg. 
Vozniku so izdali plačilni nalog, k sodniku za prekrške pa bo moral 
zaradi količine alkohola, velike hitrosti in pobega s kraja prometne 
nesreče. Da o škodi, ki jo je naredil na avtomobilu sopotnika in na dveh 
parkiranih avtomobilih pa tudi na cipresah niti ne govorimo.

KURJENJE LE Z DOVOLJENJEM
Od ponedeljka naprej je preklicana velika
požarna ogroženost naravnega okolja, saj smo
sevmili v zimo z dežjem in celo s snegom. tgWgÈSuK
Kljub temu policisti in gasilci opozarjajo vse,
ki boste pridobili dovoljenje za kurjenje v ' S
naravnem okolju, da ste dolžni temeljito

V KOSOVELOVI PO STAREM
V Kosovelovi in sosednjih ulicah je že več kot teden dni bistveno 
spremenjen prometni režim, vendar to mnogih ne moti, saj se za 
novonastale spremembe enostavno ne zmenijo. Obvoz po Tovarniški se 
mnogim zdi slaba rešitev in seraje odločajo za vožnjo v nasprotno smer 
od dovoljene. Policisti ugotavljajo, da so najpogostejši kršilci oziroma 
pozabljivci prav stanovalci tistega dela mesta. Zaenkrat na napake ali 
kršitve le opozarjajo, vendar opozarjajo, da dolgo ne bo tako. Navada je 
lahko železna srajca a tudi srajco je treba enkrat preobleči.

KRIMINALNE
TRI NAJNOVEJSE
- V času glavnega odmora je neznani tat vstopil v eno od učilnic v osnovni šoli 
Vojke Šmuc v Izoli in eni od učenk ukradel mobitel Nokia. Njen oče je tako 
oškodovan za 45.000 SIT.
- Izolski policisti so kazensko ovadili 20 in 22-letnega Izolana, ki sta pred 
dvema dnevoma okoli 05.00 ure na silo vlomila v skladišče restavracije Kamin 
na Belvederju in ukradla plastičen zaboj 24-tih steklenic (0.33 1) laškega piva. 
(O tem pišemo na sosednji strani). Zaboj sta odnesla pod diskoteko, kjer sta 
nekaj piv spila, ostale po razdelila med prijatelje. HTP Belveder sta oškodovala 
za 10.000 SIT.
- Neznani storilec je ponoči vlomil v eno od podjetjih na Tomažičevi ulici v 
Izoli. Pregledal je prostore in iz železne blagajne, katero je pred tem na silo 
odprl ukradel okoli 50.000 SIT, iz enega od predalov v pisarni pa 23.000 SIT. 
Tat je preko dneva še enkrat obiskal podjetje ter delavcu ukradel denarnico z 
vsebino.

ČUDEN HOTELSKI GOST
Nekdo je očitno zamudil vrnitev v hotel pa je s silo odprl vrata recepcije, 
nato pa je vdrl še vrestavracijo hotela in po temeljitem pregledu prostorov 
odkril 21.000 tolarjev. Vprašanje je, če je bilo dejanje zares "uspešno", saj 
je za seboj pustil kar lepo število odtisov, ki sojih fantje seveda lepo 
zbrali.

ZEMLJA JE V MODI
Prihaja pomlad in zemlja je dobila na ceni. Izolski policisti so prejeli 
obvestilo o tem, da dva fanta iz ograjene drevesnice odnašata pakete z 
zemljo in šoto. Policisti soju prijeli v neposredni bližini in podali kazensko 
ovadbo.

NEPAZLJIVOST IN PAZLJIVOST
Nekoliko nepazljiva je bila trgovka, kije zatrenutek nekam skočila, medtem 
pa sta dva neznanca bila zelo pazljiva in sta iz blagajne na hitro ukradla 23 
tisočakovter neopazno zapustila trgovino. Seveda ju policaji še iščejo.

ZEBLO PA JIH NI
V stanovanjskem bloku so morali posredovati gasilci in policisti, potem ko 
so tam zagorele saje v dimniku. Gorelo je tako lepo, da seje požar širil tudi 
naokoli, zaradi vročine pa so popokale stene še vtreh drugih stanovanjih. 
Glede na število dimniških požarov bi bilo vredno resno preanalizirati delo 
dimnikarjev in obnašanje stanovalcev stem v zvezi.

SRNE NA DVEH NOGAH
Čeprav je znano, da mlade oljke srnam še kar teknejo je jasno, da je 11 oljk 
iz nasada znanega izolskega oljkarja ukradel nekdo na dveh nogah. Oljkar 
je oškodovan za 50 tisoč tolarjev.

VELIKO DELA ZA NIČ
Če se človek odpravi ponarejati denar, potem navadno izbere največjega ali 
vsaj srednje velikega, redko pa tistega, za izdelavo katerega bo porabil 
skoraj toliko kot je vreden. Pa vendar je na policijsko postajo prišla 
prodajalka in povedala, da so pri preštevanju dnevnega izkupička našli 
ponarejen bankovec za 1.000 tolarjev. Pa menda ja ne bomo ponovno imeli 
papirnatih bonov?________________________________________________



KRIMINALNE
PSI SO TUDI NA VASI
Ženska je na policijski postaji sporočila, da sta jo napadla oziroma 
dobro prestrašila dva psa, ki sta nanjo renčala in kazala zobe, kot je pri 
jeznih psih pač v navadi. Seveda seje ženska zelo prestrašila, psa pa ne, 
saj sta menda vajena prostega in nezavarovanega sprehajanja po vasi. 
Dečki so se pogovorili z lastnikom psov in mu izdali plačilni nalog po 
Zakonu o varstvu živali.

MALO JE ZAKURIL
Občan je malo zakuril in povzročil manjši travniški požar, saj mu je 

ogenj zbežal izpod nadzora. Prihiteli so gasilci in požarše pravočasno 
pogasili, tako daje zgorelo vsega 100 kvadratnih metrov dračja.

ŽEJA JIH MUČI
Znani mladi Izdani so na Belvederju vlomili v skladišče pijač in si 
postregli s sredstvi zagašenje žeje. Gasili so jo vse do Hotela Riviera, 
kjer sojih dečki pričakali in lepo zaokrožili njihovo žurko. Ugotovili so 
tudi, da so med potjo storili še najmanj eno kaznivo dejanje, tako 
mimogrede.

SRAKARSKE
Izolanki so neznanci ukradli moško gorsko kolo znamke Everest, modre 
barve. Če ga kdo kje vidi naj o tem obvesti fante, pravtako plave barve. 
Ob koncu tedna sta iz parkiranih avtomobilov izginili dve denarnici. 
Med drugim pa so dečki našli tudi dva zavojčka posušenih rastlinskih 
delov, kijih neuradno seveda poznajo kot travo, uradno pa sojih dali na 
analizo, da bo prijava sploh vzdržala.

PARKIRANJE NA TRDO
Policisti so obravnavali prometno nesrečo prve kategorije pri kateri je 
voznik na parkirišču priletel v drugo vozilo. Potem, ko seje s solidnimi 
1.98g alkohola na kilogram krvi odkril tudi vzrok za njegovo 
nespretnost so mu izdali plačilni nalog, prepovedali nadaljno vožnjo, 
začasno odvzeli vozniško dovoljenje in ga prijavili sodniku za prekrške. 
Manjka le še to, da bi ga za kazen poslali v kot.

NIČ NI POKAZALO
Pri nekem drugem vozniku pa alkotest ni pokazal prav nič, ker je 
kategorično odklonil takšen poseg v svojo zasebnost. Policisti, ki so ga 
ustavili med redno kontrolo prometa so mu predlagali strokovni pregled 
a je odklonil tudi tega. Tako so mu pač prepovedali nadaljno vožnjo, on 
pa se je odločil, da bo kljub vsemu vozil naprej. Zato so ga dečki 
odpeljali v prostore za pomirjevanje, razloge za vse prej povedano pa bo 
razložil sodniku za prekrške.

PREZGODAJ ZA SADJE
Policisti so obravnavali tudi nesrečo druge kategorije (malo težjo) v 
kateri je bila udeležena voznica osebnega avtomobila. Ta je zaradi 
neprilagojene hitrosti glede na vremenske pogoje in stanje cestišča, 
zapeljala s ceste in priletela v sadovnjak.Tam še ni bilo nič zrelega.

ALKO LESTVICA
Tokrat smo bili priče kar dobremu spopadu za naj višja mesta, saj je 
prvouvrščeni voznik napihal 1.98 g/kg, za srebrno medaljo je bilo treba 
napihati 1.67 g/kg in tudi za tretje mesto je bilo treba preseči magično 
številko (1.53). Sledili so konkurenti z 1.20, 1.07, 0.96, 0.80 in 0.73 
g/kg.

V enem primeru so policisti predlagali tudi strokovni pregled na mamila 
a gaje povabljeni odločno odklonil.

Zadnje čase se je kar precej razpasla navada "izposojanja" registrskih 
tablic. Poleg prevoznikov begunce takšne tablice velikokrat uporabljajo 
tudi "stranke" na bencinskih servisih, ki natočijo gorivo potem pa 
odpeljejo. Kasneje se izkaže, da registrska tablica, ki jo posnamejo 
kamere sploh ni tista prava ampak je bila pred tem ukradena. Zdaj pa 
smo našli tablico, ki je zagotovo nihče ne bo ukradel, razen morda za 
spomin.

MALI OGLASI
- NUDIM INŠTRUKCIJE za ITALIJANŠČINO in NEMŠČINO osnovna in
srednja šola. klicati zvečer 041 347 841
- PRODAM KLAVIRSKO HARMONIKO, 96 basna, črna, 3 leta stara kot nova, tel 031 
223 977
■ RENAULT 5 prodam letnik 91,77000 km, lepo ohranjen tel 031 611 568
■ ODDAMO V poslovni stavbi Krajevne skupnosti Portorož v središču Portoroža oddamo dva 
poslovna prostora (2. nad.). Informacije na tel.št. 674-0947 ali 674-09-48 (ob delovnikih dopoldan). 
•PRODAM - ROLERJE nastavljive velikosti 30-35, otroško kolo Montainbike s prestavami, 
tel 041 687 077
■ PRODAM JUGO 55, letnik 90,84.000km, reg Junij 2003 za 40.000 SIT. tel 041 671 294
popotčian
PRODAJAM: Naravne zeliščne izdelke na bazi čajevca Npr. Ti-3zemagel-naravni 
masažni gel za lajšanje revmatičnih težav, ter naravno Eterično olje čajevca za zdravljenje raznih vnetij 
kože, gljivic itd. tel (05) 673 11 19 ob večernih urah tajnica
- MLAD PAR vzame v najem stanovanje ali hišo na obrobju obalnih mest. Nudiva 
tudi oskrbništvo ter pomoč pri hišnih in vrtnih opravilih. Pokličite na tel. št. 041 852 763
• PRODAM MANJŠO okroglo kuhinjsko mizo za 4 osebe, cena po dogovoru, tel 041 856 855
• NAJAMEM STANOVANJE v Izoli-Livade, tel 041 286511
- ZAPOSLIMO IZKUŠENE NATAKARJE oz NATAKARICE, Pizzerija 
Špageterija, tel 041 675 953
- NOV TRGOVINSKI PULT - oddam brezplačno, tel 641 92 96
- UGODNO PRODAM otroško kolo, tel 641 9011
- ENOSOBNO STANOVANJE vJAGODJUoddamo. Prednost imajao nekadilci, tel 6417224
• V IZOLI ODDAM v najem manjšo NJIVO, z barako in kokošmi, katere prodam. Njiva je ob glavni
cesti za Jagodje v bljižini trgovine Spar. tel 64144 53
-ODDAM OPREMLJEN POSLOVNI PROSTOR prodajalono (8,5m2) v Trgovskem 
centru Supernova koper, tel: 041 734 622
- NUDlM VARSTVO in POMOČ starejšim osebam.tel 041 856855 
• FORD FIESTA 1.3 ghia prodam, letnik 93,120.000 km, cena 350.000 SIT. tel 041 283 988 
■Odi. marca si lahko privoščite masažo v TPC Lucijas, obala 114, proporočljivo predhodno
naročanje. tel 031 670 539-Ilka
-ŽENSKO GORSKO KOLO AURORA, nerabljeno ugodno prodam, tel. 041/ 680458
- IŠČEM SVETLO STANOVANJE za dve osebi za dobo 21et, lahko klasično ogrevanje. 
Nudim lahko tudi pomoč starejši osebi. 031 502 349
- Mlada mamica s štirimi otroci NUJNO IŠČE STANOVANJE v okolici Izole.
Tel.:031/358 842
■ Prodam NOKIO 3410 (cena 23.000 Sit), malo rabljena in lepo ohranjena. Tel: 041 287 905
- V ZALEDJU IZOLE-sv. Nedelja prodam kmetijsko zemljišče, primemo za oljčni nasad, 
tel 041 799490
- V IZOLI ODDAM skladiščne prostore v najem. Možna ureditev v pisarne, tel 041 799490
■ AMI 8prodam, tel 6419649
- SEM mlada Francozinja,profcsoricafrancoščine. Živim v Piranu. Nudim inštrukcije 
francoskega jezika in kulture za vse stopnje. Pridem tudi na dom. Pokličite na tel. št. 6732037, Laurence.

je tednik holanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tek 05/640 00 10, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnikafa), mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 200 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFF1T LINE tLo.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.



AKCIJA ZA NAKUP ULTRAZVOKA

V začetku tedna je Odbor za nakup nujne medicinske pomoči predstavil humanitarno 
akcijo Naj srce dolgo igra, s katero bomo zbirali denar za nakup ultrazvoka za srce, ki 
ga izolska bolnišnica nujno potrebuje. Akcija se je že začela, saj lahko na poštah in 
bankah dobite položnice za vaš prispevek k fond^fL^kup tega prepotrebnega 
pripomočka, ki ga izolska bolnišnica trenutno nimž^- ^P5'' "

MOZAIK IZDELKOV IZ VDC

Na koprskem Carpacciovem trgu so prejšnji teden odprli prodajno razstavni prostor 
Varstveno delovnega centra Koper v katerem so razstavljeni in naprodaj izdelki 
varovancev tega centra in med njimi seveda tudi tistih iz izolske enote VDC. Odprtja 
so se udeležili predstavniki vseh treh občin in varovanci iz obalnih občin in Krasa, ki f 
so združeni v tem centru.

ANKA FRIZIRA V NOVEM

Konec prejšnjega tedna seje v prenovljene prostore v Ljubljanski ulici vrnil frizerski 
salon Anka, kije eden najstarejših v starem delu mesta. Nekajmesečno začasno delo v 
sosednjem lokalu v katerem je bil pred tem atelje za en tolar, seje obrestovalo, saj je 
prenovljen prostor res lepo urejen in opremjen, kot se za frizerski salon pač spodobi.

PIRHI NAJAVLJAJO VELIKO NOČ
Še teden dni nas loči od 

| velikočnih praznikov, ki so 
; hkrati prvi barometer 

prihajajoče turistične sezone. 
Ce gre soditi po rezervacijah 

N; : v hotelih bo sezona dobra, po
zanimanju za Marijine 

«-gl / .! ) okrasne pirhe sodeč, pa bo 
,™r:- .■ verjetno kar izvrstna.

MOTOHOV KOT

URNIK:
ODPRTO VSAK DAN 
od 14.00 do 21.00 
SOBOTA od 14.00 do 22.00 
ob ponedeljkih uprto

SOLARIJ 
ležeči in turbo
FINSKA in 
TURŠKA SAVNA
ROČNA in 
VODNA MASAŽA
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06
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Lsbori
TISKARNA in KOPIRNICA IZOLA

BIROGRAFIKA BORI d.o.o. 
Industrijska cesta 4b | 6310 Izola 
Telefon: 05 663 54 22 

05 663 54 23 
05 663 54 24 

Faks: 05 663 54 20
E-mail: izola@birografikabori.com 
Internet: www.birografikabori.si

kopiranje
ofsetno razmnoževanje 

ofsetni tisk 
digitalni (§)-tisk

grafična priprava 
grafično oblikovanje
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